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Özelkalem’den Merhaba,
Özelkalem Dergisi olarak ilk sayımızdan bu yana bizim bütün
kentlerimizle ilgili güzel hayallerimiz olduğunu vurguluyoruz. 
Bütün kentlerimiz; tabii sadece kent merkezlerini ya da en işlek 
caddelerini değil, kentlerin köşe bucak her yeri çok güzel olsun 
diye hayal ediyoruz. Bizim de her yeri tertemiz, yemyeşil, bakımlı, 
o kentin insanına kendini mutlu, şanslı, hissettiren kentlerimiz, 
köylerimiz olsun diye hayal ediyoruz. Bu sayımızda, Bursa
Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa Bozbey’in eşi Seden 
Bozbey ile bir araya gelerek çok keyifli bir sohbet gerçekleştirdik. 
Eşi Başkan Bozbey’in Seden Bozbey’i en çok heyecanlandıran 
projesinin “Yeniden Yeşil Bursa Hedefi” olduğunu duyunca biz 
de çok sevindik ve heyecanlandık. Yıllar içerisinde yeşilden griye 
dönüşen Bursa manzarasının yeniden “Yeşil Bursa” görünümüne 
dönüşmesi için yapılacak tüm çalışmaları büyük bir heyecanla 
takip edeceğiz. Güzel bir Türkiye hayalimize ulaşmak için yapılan 
her hizmette ve projede, kadınlar tarafından yönetilen kentlerin 
öncü olacağına inancımız tam. 160. sayımızın kapak konusu
sayfalarına da bir kadın belediye başkanımızı konuk ettik. 1926 
yılında kurulan İstanbul’un Bakırköy İlçesi’nin ilk kadın belediye 
başkanı seçilen Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğlu’nun yaptığı değerli 
hizmetleri sayfalarımıza taşıdık.

Keyifle okumanız dileğiyle…
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BELEDİYELERDEN HABERLER - ADIYAMAN

ADIYAMAN’DA RAYSIZ 
TRAMVAY İÇİN İLK
ADIMLAR ATILDI 

Adıyaman Belediyemizin vizyon projeleri arasında yer 
alan ve kent ulaşımında önemli bir yer tutması beklenen 
Raysız Tramvay Teknolojisi (ART) için çalışmalar başla-
dı. Dünyaca ünlü teknoloji firması Çin CRRC yetkilileri, 
Metro İstanbul yöneticileriyle birlikte Adıyaman’a gelerek 
saha incelemelerinde bulundu.
Adıyaman Belediye Başkanı Abdurrahman Tutdere, 5 
Kasım’da katıldığı Çin çalışma ziyaretinde firma yetkilile-
riyle bir araya gelmişti. Çinli heyet, Adıyaman’a gelerek 
ART araçlar için saha incelemesinde bulundu. İnceleme 
ziyaretine Çinli yetkililerinin yanı sıra Metro İstanbul A.Ş. 
yetkilileri de katıldı.

ATATÜRK BULVARINDA SAHA İNCELEMELERİ YAPILDI
Heyet, önce Başkan Tutdere ile bir toplantı yaptı ve 
ardından Atatürk Bulvarında ART araçların kurulacağı 
alana saha ziyaretinde bulundu.
Başkan Tutdere, ziyarete ilişkin yılın son meclis toplantı-
sında meclis üyelerini bilgilendirdi. İstanbul’da yapılacak 
olan görüşme ile fiyat konusunun netleşeceğini, ardın-
dan ART araçların kurulumu sürecinin başlatılacağını 
söyleyen Başkan Tutdere, “Adıyaman’ın en büyük sorun-
larından biri olan ulaşımı rahatlatmak için çığır açan bir 
proje üzerinde çalışıyoruz. Çin ve Japonya’ya yaptığımız 
çalışma ziyaretlerinde, şehrimizi ve yaşadığımız dep-
rem sonrası zorlukları anlattık. Çin CRRC firmasıyla yeni 
nesil, çevre dostu elektrikli toplu taşıma araçları üzerine 
protokol imzaladık. Adıyaman için tasarlanan bu araçlar, 
üç vagonlu, elektrikli ve şerit takip sistemiyle çalışan, 
pilotsuz hareket edebilen modern ulaşım çözümleri 
sunuyor. Atatürk Bulvarı gibi mevcut güzergâhlarda fiziki 
değişiklik yapmadan, yalnızca durak ve istasyon ekleye-
rek bu araçları kullanmak mümkün olacak. Çinli yetkililer 
ve Metro İstanbul’un desteğiyle bu projeyi hayata geçi-
rerek şehrimizin trafiğini rahatlatmayı hedefliyoruz.” diye 
konuştu.

ADIYAMAN’IN TRAFİĞİNİ RAHATLATACAK
Projenin, şehrin trafiğini rahatlayacağının altını çizen 
Tutdere, “Bu proje, Adıyaman’ın trafiğini büyük ölçüde 
rahatlatacak. Elektrikli araçlarla çevre dostu, modern ve 
konforlu bir ulaşım altyapısını halkımızla buluşturacağız. 
Meclis üyelerimizin desteğiyle bu projeyi en kısa sürede 
hayata geçirmeyi hedefliyoruz.” dedi.



ozelkalem.com.tr6

BELEDİYELERDEN HABERLER - ANKARA

GÜVENLİ ANKARA
GÜVENLİ YAYA

Ankara Büyükşehir Belediyenin sabit saat uygulama-
sı nedeniyle sabah hava aydınlanmadan okula giden 
öğrencilere ‘reflektörlü kol bandı ve çıkartma’
dağıtıyor.
“Güvenli Ankara Güvenli Yaya” sloganıyla başlatılan 
uygulama ile öğrencilerin can güvenliğinin sağlanma-
sı ve trafikte görünür olabilmeleri amaçlanıyor. Kentte 
can güvenliğini önceleyen “insan odaklı” uygulama-
ları hayata geçiren Ankara Büyükşehir Belediyesi, 
“Güvenli Ankara Güvenli Yaya” sloganıyla iki sene 
önce başlattığı “Reflektörlü çıkartma ve kol bandı” 
uygulamasına bu yıl da devam ediyor.
Zabıta Daire Başkanlığı ekipleri, Ankara genelinde 
ilkokul, ortaokul ve lise öğrencilerine ücretsiz
reflektörlü çıkartma ve kol bandı dağıtıyor.

“ÖĞRENCİLERİMİZİN GÜVENLİKLERİ İÇİN

ELİMİZDEN GELEN GAYRETİ GÖSTERECEĞİZ”

Zabıta Şube Müdürü İbrahim Özçırpıcı uygulamaya 

ilişkin, “Zabıta Daire Başkanlığı olarak başlatmış

olduğumuz ‘Güvenli Ankara Güvenli Yaya’

uygulamamıza bu yıl da devam ediyoruz.

Öğrencilerimizin karanlıkta güvenle okula gidip

gelmelerini sağlamak amacıyla çantalarına reflektörlü 

sticker yapıştırıyor, kollarına takılabilen reflektörlü kol 

bandı veriyoruz. Öğrencilerimizin trafikte fark

edilmelerini ve güvenliklerini artırmak adına elimizden 

gelen gayreti göstermeye devam edeceğiz.” dedi.
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BALIKESİR BARİSTA 
AKADEMİSİ AÇILDI 

Balıkesir Büyükşehir Belediyesi bünyesinde yer alan 

On On Kafeler artık kendi baristalarını yetiştirecek. 

Çamlık On On Kafe’de açılan Barista Akademisi 

sayesinde gençlere de yeni bir istihdam alanı oluş-

turuldu. Barista Akademisi’nin açılışında konuşan 

Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Ahmet Akın, 

“Burada hem kendi baristalarımızı yetiştirecek hem 

de bu alanda kendini geliştirmek isteyen gençlere 

eğitimler vereceğiz.” dedi.

Gençlerin buluşma noktası On On Kafe, kendi ba-

ristalarını yetiştirmek için ilk adımı attı. Sosyal bele-

diyecilik anlayışıyla ulaşılabilir ve kaliteli ürünlerin yer 

aldığı On On Kafelerin sayısını son 7 ayda 7 şube 

açarak artıran Balıkesir Büyükşehir Belediyesi, genç-

lere de istihdam imkanı yaratıyor. BALMEK ve On 

On iş birliğinde hayata geçirilen Barista Akademisi, 

hem On On Kafe’lere personel yetiştirecek hem de 

sektörde çalışmak isteyenlere eğitim verecek. Çam-

lık’taki On On Kafe’nin üst katında oluşturulan Barista 

Akademisi’nin açılışında konuşan Balıkesir Büyük-

şehir Belediye Başkanı Ahmet Akın, “Temeli sağlam 

atılan işler daima kalıcı olur” diyerek On On Kafe’lerin 

niteliğini de artırarak şube sayısını genişleteceklerini 

dile getirdi.

 “MARKA DEĞERİNİ ARTIRACAĞIZ”
Barista Akademisi’nde verilecek eğitimlerle niteliği ar-
tıracaklarını söyleyen Başkan Ahmet Akın, “Bugün On 
On Kafelerimizin marka değerini artırmak amacıyla; 
bu işi daha kalıcı, eğitici bir akademi anlayışıyla bütün 
Türkiye’ye yaymak için bir atılıma başladık. On On 
artık bir marka oldu. Bunu da Türkiye geneline ulaş-
tırarak yeni şubelerimizi açmayı hedefliyoruz. Bunu 
yaparken de burada eğitim alacak olan baristalarımı-
zın profesyonelce diğer ülkelerdeki örneklerden çok 
daha güzel bir şekilde, bizim kendi markamızı ‘Adı 
da bizden, tadı da bizden’ anlayışıyla yayıp tanınırlığı 
artırmak istiyoruz.” dedi.

BELEDİYELERDEN HABERLER - BALIKESİR
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BELEDİYELERDEN HABERLER - BURSA

BESAŞ’TA UYGUN 
FİYATLI ET
SATIŞLARI BAŞLADI 

Bursa Büyükşehir Belediyesi iştiraklerinden
BESAŞ ile Bursa Damızlık Sığır Yetiştiricileri Birliği 
arasında imzalanan protokolle, vatandaşlar artık 
kaliteli ve lezzetli et ürünlerine daha uygun
fiyata ulaşabiliyor. Başkan Mustafa Bozbey,
“Proje sayesinde hem üreticimiz kazanacak hem 
de Bursalılar kaliteli ve lezzetli ete, uygun fiyata 
ulaşabilecek.” dedi.

Bursa Büyükşehir Belediyesi, BESAŞ marifetiyle 
Bursa’nın yerel ürünlerini daha sağlıklı, güvenilir 
ve uygun fiyata Bursalılarla buluşturuyor. Ürün 
yelpazesini her geçen gün geliştiren BESAŞ,
kaliteli ve lezzetli et ürünlerini de uygun fiyata
satışa sunmaya başladı. BESAŞ ve Bursa
Damızlık Sığır Yetiştiricileri Birliği arasında
imzalanan protokolle birlikte Bursalı üreticilerden 
temin edilen etler artık BESAŞ bayilerinde
satılmaya başlandı. İmzalanan protokolle,
BESAŞ’ın kalite kontrolünden geçen kıyma ve 
kuşbaşı gibi et ürünleri, piyasa fiyatının yüzde 20 
ile 25 altında Bursalılara sunuluyor. Bursalılar, et 
ürünlerine BESAŞ Merkez Satış Mağazası
(Korupark Karşısı), Uludağ Üniversitesi Arge
Tesisi Satış Mağazası, Keles Fabrika Satış
Mağazası, Gemlik Fabrika Satış Mağazası v
 Mudanya Fabrika Satış Mağazası’nda 
ulaşabilecek.

BESAŞ Genel Merkezi’nde düzenlenen imza 
törenine Büyükşehir Belediye Başkanı Mustafa 
Bozbey’in yanı sıra Bursa Damızlık Sığır
Yetiştiricileri Birliği ve Feyz Çiftçiliği Gıda
Sanayi AŞ Başkanı Sencer Solakoğlu,
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri Dr. Ergül 
Halisçelik, BESAŞ Yönetim Kurulu Başkanı Orkun 
Gazioğlu, Genel Sekreter Yardımcısı Mehmet 
Yıldız ve BESAŞ Genel Müdürü İbrahim Alpay 
Demirtaş katıldı.

“Bursalılar kaliteli ve lezzetli ete uygun fiyata
ulaşabilecek”
BESAŞ aracılığıyla Bursa’nın yerel lezzetlerini 
Bursalılarla buluşturduklarını söyleyen Başkan 
Bozbey, “Bugün itibariyle BESAŞ satış
noktalarında Bursalı üreticilerden temin edilen 
etleri, kıyma ve kuşbaşı olarak uygun fiyata
Bursalılara sunuyoruz. Halkımızı nitelikli, kaliteli 
ve nerede yetiştiği bilenen hayvanların ürünlerine 
ulaştırmak bizim için de büyük bir mutluluktur. 
Proje sayesinde hem üreticimiz kazanacak hem 
de Bursalılar kaliteli ve lezzetli ete uygun fiyata 
ulaşabilecek. BESAŞ noktalarından et ürünü 
alarak Bursalı üreticilere destek olacak halkımıza 
şimdiden teşekkür ediyorum.” diye konuştu.
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BELEDİYELERDEN HABERLER -  ERZURUM

ERZİNCANKAPI’DA 
MUHTEŞEM
DÖNÜŞÜM

Erzurum Büyükşehir Belediyesi, kentin en eski yerleşim 
yeri olan Erzincankapı’da yerinde dönüşümü esas alan 
yeni bir projeye start verdi. Projeyle Erzincankapı’da mo-
dern mimariyi esas alınarak meydan ve çarşı yapılacak. 
Erzurum Büyükşehir Belediye Başkanı Mehmet Sekmen, 
“2014’ten bu yana, Erzurum’da çok büyük adımlar attık, 
sayısız hizmeti hayata geçirdik. Şehrimizin dört bir yanına 
hizmet götürdük, vatandaşlarımızın taleplerini dinledik, 
onların ihtiyaçlarına cevap verdik. Şehrimizde yeni atılım 
hamlelerini de tek tek hayata geçirmeye devam ediyoruz.” 
dedi.

ERZİNCANKAPI’NIN ÇEHRESİ DEĞİŞİYOR

Başkan Sekmen, “Erzincankapı’da muhteşem bir dönüşü-
me imza atacağız.” diye konuştu. Sekmen, yeni projeyle 
birlikte bölgede 150 araçlık otoparkın da yapılacağını da 
belirterek, bölgede trafik yoğunluğunu en asgariye indire-
cek otopark ile birlikte söz konusu yerdeki ticari hacmin 
gelişimi için 20 iş yeri ve 50 ofis inşa edeceklerini ifade 
eden Sekmen, 1000 metrekarelik meydanı bulunan mo-
dern mimariyle donatılmış yeni bir çarşı inşa edeceklerini 
söyledi. 
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BELEDİYELERDEN HABERLER - İSTANBUL

İSTANBUL
BÜYÜKŞEHİR
BELEDİYESİ ACİL 
DURUMLAR İÇİN
İHA ALACAK

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB), afet anında 
lojistik destek sağlamak, enkaz altında canlı aramak 
gibi kritik konularda hizmet verecek yüksek kapasiteli 
İHA satın alacak. İBB 2025 yılı yatırım programında, 
İHA alımı için 35 milyon TL'lik kaynak ayırdı.
Dünyanın çeşitli silahlı çatışma bölgelerinde etkin bir 
şekilde kullanılan ve performanslarıyla büyük bir ilgi 
uyandıran İHA’ları (insansız hava aracı) İBB insanlık 
için kullanacak. Geçen yıl bir tane İHA alan İBB, aracı 
kullanacak pilotlara eğitim aldırıyor. İBB daha geliş-
miş ve kapasitesi daha yüksek yeni bir İHA alımını, 
2025 yatırım programına koydu. Afet Koordinasyon 
Merkezi Şube Müdürlüğü’ne( AKOM) alınacak olan 
yeni İHA için 35 milyon TL’lik kaynak ayrıldı. Geçen 
yıl alınan İHA’nın 14 kilogram yük taşıma kapasiteli 
olduğu, yeni alınacak olanın ise 25 kilo yük taşıma 
kapasitesi olacağı öğrenildi.

Arama kurtarmada İHA büyük görev üstlenecek
İBB yetkililerinden alınan bilgiye göre İHA, afet son-
rası ve acil durumlarda çok yönlü bir platform olarak 
görev yapacak. Yetkililere göre İHA, termal ve yüksek 
çözünürlüklü kameralarıyla enkaz altında canlı arama 
çalışmalarında kritik bir rol üstlenecek.
Ulaşılması zor bölgelerde İHA’nın ekipleri destekleye-
ceğinin, bu bölgelere kritik malzemeleri ulaştıracağı-
nın, termal ve gece görüş özellikleri sayesinde yük-
sek irtifada bile net görün sağlayacağının altını çizen 
yetkililer, İHA sisteminden gelen görüntü ve bilgilerin, 
İtfaiye Bilgi Sistemi ve Afet Yönetim Bilgi Sistemiyle 
(AKOMAYS) entegre çalışacağını belirtti. Alınmış olan 
İHA’lar, uygun bir alana hangar yapıldıktan sonra 
kullanılmaya başlanacak.  
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BELEDİYELERDEN HABERLER - İZMİR

İZMİR BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ’NİN EK 
HİZMET BİNASI
YAKINDA HİZMETE 
GİRECEK  

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Konak’ın Güney Ma-
hallesi’ndeki ek hizmet binası inşaatı büyük oranda 
tamamlandı. 30 Ekim İzmir depreminin ardından farklı 
noktalarda hizmet vermek zorunda kalan bazı birim-
leri tek çatı altında toplayacak yeni bina, yurttaşların 
belediye hizmetlerine ulaşımını kolaylaştıracak.
 İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Konak’ın Güney 
Mahallesi’nde yapımını sürdürdüğü ek hizmet binası 
yakın zamanda hizmete alınacak. 17 bin metrekare 
alan üzerine kurulan ve farklı noktalarda hizmetlerini 
sürdüren bazı daire başkanlıkları ile müdürlükleri tek 
çatı altında toplayacak bina, yurttaşların belediye 
hizmetlerine ulaşımını kolaylaştıracak. 5 katlı binanın, 
85 araçlık otoparkı bulunuyor.

Konforlu ve ulaşılabilir hizmet
İzmir Büyükşehir Belediyesi Yapı İşleri Dairesi 
Başkanlığı bünyesinde kontrol mühendisi olarak 
görev yapan Erdem Gürbüz, çalışmalar hakkında 
bilgi verdi. Gürbüz, Konak’ta bulunan ana hizmet 
binasının 2020 depreminin ardından ağır hasar 
aldığı için yıkıldığını anımsattı. Birimlerin
yurttaşlara kesintisiz hizmet sağlamak adına 
özverili şekilde çalıştığını vurgulayan Erdem 
Gürbüz, “Belediye hizmetlerinin aksamaması 
için çalışmalarımız sürüyor. Ek hizmet binaları ile 
İzmirliye konforlu ve ulaşılabilir hizmeti götürmeyi 
sürdüreceğiz. Bu bina tamamlandığında birçok 
birim tek çatı altında toplanacak. Burada; Mezar-
lıklar Dairesi Başkanlığı, Çevre Koruma ve Kontrol 
Dairesi Başkanlığı, İklim Değişikliği ve Sıfır Atık 
Dairesi Başkanlıkları gibi birimlerimiz hizmet
sunacak.” dedi.

Can dostlar için de birim bulunuyor
Yeni binada, can dostlar için de hizmet
alanları oluşturuluyor. Sokak hayvanlarının
sağlığına kavuşması için ameliyathane, röntgen 
birimleri gibi modern donanımlara sahip
alanlar kuruluyor. Güney Mahallesi’ndeki ek 
hizmet binasının yakın zamanda tamamlanarak 
hizmete alınması planlanıyor.
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BELEDİYELERDEN HABERLER -  KAYSERİ

KAYSERİ BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ’NİN YENİ 
SOSYAL YAŞAM
MERKEZİ KAPILARINI 
AÇTI 

İldem-Yeşilyurt Sosyal Yaşam Merkezi’nde Neler Var?
İldem-Yeşilyurt Sosyal Yaşam Merkezi, Kayseri halkına 
sağlıklı yaşam için her türlü imkânı sunuyor. Merkez-
de, kadın ve erkek fitness salonları, kadın ve erkek 
yüzme havuzları, sauna ve buhar odaları, diyetisyen 
hizmetleri, çocuklar için kütüphane ve oyun alanı, 
çalışma ve sosyal faaliyet odaları gibi pek çok imkân, 
kullanıcıların hizmetine sunuluyor.
Merkezde ayrıca kafeterya, bilgisayar odası, kütüp-
hane gibi sosyal alanlar da bulunuyor. Bu dev proje, 
hem bireysel ihtiyaçlara hitap ediyor hem de sosyal 
yaşamı canlandırmayı amaçlıyor.
Çocuklar için ayrı bir kütüphane salonu ve oyun alanı 
sunulurken, yetişkinler içinse sosyal ve kültürel faali-
yetler için özel alanlar oluşturuldu.

Kayseri Büyükşehir Belediyesi, şehrin dört bir yanına 
sağlıklı yaşam alanları kazandırmaya devam ediyor. 
170 milyon TL yatırımla hayata geçirilen ve hizmet 
vermeye başlayan İldem-Yeşilyurt Sosyal Yaşam Mer-
kezi, fitness salonlarından yüzme havuzlarına, sauna 
ve buhar odalarından diyetisyen hizmetlerine kadar 
birçok imkân sunuyor.
Kayseri Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Memduh 
Büyükkılıç, İldem-Yeşilyurt Sosyal Yaşam Merkezi'nin 
hizmet vermeye başladığını duyurdu.
Kayseri’nin yaşam kalitesini yükseltmek adına yaptığı 
projelere bir yenisini daha eklediklerinin altını çizen 
Başkan Büyükkılıç, “Büyükşehir Belediyesi olarak, 
İldem-Yeşilyurt Mahallesi’nde modern bir yaşam alanı 
oluşturduk. 170 milyon TL’lik dev yatırımla hayata 
geçirilen İldem-Yeşilyurt Sosyal Yaşam Merkezi, şehre 
sağlık, spor ve sosyal yaşam alanında önemli bir 
katkı sağlayacak.” dedi.

“Sağlık, Spor ve Yaşam Dolu Bir Deneyim İçin Sizleri 
Merkezimize Bekliyoruz”
Büyükkılıç, bu projenin o bölgeye büyük değer ka-
tacağını ifade ederek, " Büyükşehir Belediyesi Spor 
A.Ş. bünyesinde hizmet veren tesisimiz, siz değerli 
hemşehrilerimizi bekliyor. Fitness ve stüdyo salonları, 
havuzlar, sauna ve buhar odaları ve diyetisyen hiz-
metleri gibi sağlık, spor ve yaşam dolu bir deneyim 
için sizleri merkezimize bekliyoruz.” diye konuştu.
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BELEDİYELERDEN HABERLER - KOCAELİ

ALİKAHYA
TRAMVAYI’NDA
İSTİKAMET
KOCAELİ STADI 

Kocaeli Büyükşehir Belediyesi, “Alikahya Stadyum 
Tramvay Hattı Projesi” ile tramvayı Kocaeli Stadı ile 
buluşturmak için yoğun bir mesai harcıyor. Raylı 
Sistem Dairesi Başkanlığı’nın gözetiminde ilerleyen 
projede son olarak, tramvayın Akarca Deresi üzerin-
den geçişini sağlamak amacıyla inşa edilen köprünün 
kiriş montajı yapıldı.

KOCAELİ STADI’NA ULAŞIM RAHAT OLACAK
Kocaeli Büyükşehir Belediyesi, hem Alikahya trafiğini 
rahatlatmak hem de Kocaeli Stadı’na ulaşımı ko-
laylaştırmak amacıyla başlatılan “Alikahya Stadyum 
Tramvay Hattı Projesi’nde” durmaksızın çalışıyor. 
Toplam uzunluğu 3 bin 800 metre olan proje doğrul-
tusunda yeniden yapımına başlanan Akarca Deresi 
köprüsünün kiriş montajları ile tramvay hattı yan yolu 
olan Sultan Murat Caddesi’nde altyapı ve asfalt seri-
mi tamamlandı.

KÖPRÜYE 19 ADET KİRİŞ MONTE EDİLDİ
Büyükşehir Raylı Sistem Dairesi Başkanlığı ekipleri, 
tramvayın Akarca Deresi üzerinden geçişini sağlamak 
amacıyla inşa edilen köprünün 650 metre uzunluğun-
da 24 adet fore kazık ve iki adet kenar ayak imalat-
larını tamamladı. Ardından 26 metre uzunluğunda 
19 adet ön germeli kiriş, vinç yardımıyla indirilerek, 
köprünün ayağına monte edildi. Ekipler, köprü inşa-
atını tamamlamak için çalışmalarını aralıksız olarak 
sürdürüyor.

YAN YOLLARIN ALT VE ÜSTYAPILARI
TAMAMLANIYOR
Proje dahilinde yan yolların altyapı ve asfalt serim ça-
lışmaları da tüm hızıyla devam ediyor. Bu kapsamda 
Sultan Murat Caddesi güzergâhında içme ve yağmur 
suyu ile elektrik hattı çalışmaları tamamlandı. Cadde-
ye trafik, çevre ve iklimden kaynaklanan deformasyo-
na dayanıklı 450 ton bitümlü temel asfalt ile 320 ton 
binder asfalt tabakası serimi yapılarak, mevcut trafik 
aktarımı yapıldı.



ozelkalem.com.tr16

BELEDİYELERDEN HABERLER - MANİSA

ALAŞEHİR’DE 
ARKEOLOJİK KAZI 
ÇALIŞMALARI İÇİN 
PROTOKOL 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek, 
Alaşehir Belediye Başkanı Ahmet Öküzcüoğlu ile birlik-
te ilçe için önemli olan bir protokole imza atarak, ilçede 
yapılacak arkeolojik kazı çalışmalarının başlaması adına 
önemli bir girişimde bulundu.   

Alaşehir’in Kültür Turizmine Katkı Sağlayacak
Alaşehir İlçesi Toptepe Mevkii’ndeki yaklaşık 20 dönümlük 
bir alan içinde bulunan antik tiyatroyu gün yüzüne çıka-
racak kazı çalışmalarının başlaması için devir protokolü 
imzalandı. Yapılan protokolle birlikte tarihin açığa çıkması, 
yarınlara aktarılması ve Manisa’ya artı değer katmasından 
dolayı mutlu olduğunu söyleyan Zeyrek, “Bu kazılarda 
emeği geçen Alaşehir Belediye Başkanı Ahmet Öküz-
cüoğlu’na, tüm ekibine ve Büyükşehir Belediyesi ekipleri-
ne teşekkür ediyorum. Tarihi miraslar, yarınlara aktaraca-
ğımız en güzel en büyük eserlerimizdir. Bunun bir sonraki 
adımı da Manisa’nın turizm potansiyelini, Manisa’daki 
turist sayısını arttırmaktır. Bu kadar varlığa sahip olan bir 
kentin, turizmden bu kadar az pay alması bizi rahatsız 
eden bir durum. Bu tür yapıların ayağa kalkması ile hem 
Manisa’m kültürel bir değeri kazanacak hem de turistine 
kavuşacağına inanıyorum ve umut ediyorum.” dedi. 

Başkan Öküzcüoğlu, “Alaşehir’e Kültür Varlığı

Kazandıracağız”

Alaşehir Belediye Başkanı Ahmet Öküzcüoğlu da, 

“Alaşehir’in Toptepe bölgesinde 20 dönümlük bir 

alan. Daha önce orada su arıtma tesisinin olmasın-

dan dolayı Büyükşehir Belediyesi’ne MASKİ’ye geç-

mişti. O bölgede antik tiyatro kazısına başlayacağız. 

Bu kazı çalışmalarının yürütülebilmesi için o alanın 

bize devri gerekiyor. Ferdi Zeyrek başkanımız bunu 

olumlu buldu. Bu protokolle o devri gerçekleştirdik. 

En kısa zamanda Alaşehir’e bir kültür varlığı daha 

kazandıracağız. O bölgede bulunan tapınağı da kazı 

çalışmalarıyla gün yüzüne çıkartıp Alaşehir’in

turizmine katkı sağlayacağız.” diye konuştu. 
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BELEDİYELERDEN HABERLER - MUĞLA

MUĞLA’DA SKIZ 
AĞAÇLARI İÇİN
PROTOKOL:
EKOTURİZM VE
ÜRETİM
DESTEKLENECEK 
Tarımsal üretime, kooperatiflerle iş birliğine önem 
veren Muğla Büyükşehir Belediyesi ile S.S. Ata 
Tarımsal Kalkınma Kooperatifi arasında sakız 
ağacı üretimi için protokol imzalandı. Protokol, 
Fethiye’nin Karakeçililer Mahallesi’nde bulunan 
Sakız Ağacı Deneme Bahçesi’ndeki sakız ağaçla-
rından damla sakızı elde edilmesini, bölge halkı-
nın ve kooperatifçiliğin desteklenmesini hedefli-
yor.
Protokolle Büyükşehir Belediyesi’nin Karakeçili-
ler Mahallesi’nde 7 bin 251 metre arazi üzerine 
diktiği 198 adet sakız ağacından oluşan deneme 
bahçesi kooperatif ile ortak kullanılacak ve Ka-
raçulha Hali’ndeki Büyükşehir’e ait bina üretim 
tesisi haline getirilecek.

Sakız Ağacı Dikimi Yaygınlaştırılacak
Fethiye’nin Karakeçililer Mahallesi’ndeki 7 bin 
251 metrekare taşınmaz üzerinde bulunan sakız 
ağaçları, damla sakızı elde edilmesi için kulla-
nılacak. Ayrıca protokol kapsamında ekoturizm 
geliştirilecek, bölge halkı ve kooperatifçilik des-
teklenecek. Bölgede sakız ağacı dikiminin yay-
gınlaştırılması için tanıtım ve eğitim çalışmaları 
yapılacak.

Ürünlerin Daha Ucuz Fiyata Tüketiciyle
Buluşturulması Sağlanacak
Proje kapsamında kooperatif, Fethiye yerel to-
humlarından elde edilen ürünlerin paketlenerek 
depolanmasını, stok oluşturulmasını ve bu saye-
de piyasada oluşan fiyat dalgalanmalarından et-
kilenmeden ürünlerini daha ucuz fiyata tüketiciyle 
buluşturulmasını sağlayacak. Taşınmaz içerisin-
deki bazı bölümler kooperatif ortakları ve üreticiler 
için eğitim odası olarak kullanılacak.
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BELEDİYELERDEN HABERLER - SAKARYA

SAKARYA TRAFİĞİ 
NEFES ALACAK 

Sakarya Büyükşehir Belediyesi'nin şehir trafiğine nefes 
olacak Yazlık Katlı Kavşağı Projesi'nde önemli adımlar atılı-
yor. Ulaşım Dairesi Başkanlığı, uygulama projesinde verile-
rini kullanmak üzere kavşak içinde sondaja başladı. Ayrıca 
araç geçiş süresinin daha da kısaltılması için çevrede 
bulunan 11 farklı kavşak projeye dahil edilerek izlemeye 
alındı. Büyükşehir Belediye Başkanı Başkanı Yusuf Alem-
dar, “En kısa süre içinde uygulama projesi de kamuoyuyla 
paylaşılacak, hızla uygulama aşamasına geçeceğiz.” dedi.
Sakarya Büyükşehir Belediyesi, uzun zamandır üzerinde 
çalışılan ve seçim vaatleri arasında yer alan Yazlık Katlı 
Kavşağı Projesi'nin çalışmaları devam ediyor. 

Sondaja başlandı
Başkan Alemdar, bir süre önce Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanlığı'ndan yatırım için onay alındığını ve süratle uygula-
ma safhasına geçileceğini açıklamıştı. Alemdar, projeyle 
ilgili son gelişmeleri de paylaşarak Ulaşım Dairesi Baş-
kanlığı'nın Yazlık Kavşağı üzerinde projenin hazırlanması 
sürecinde gerekli verilere ulaşmak için sondaj çalışmaları-
na başladıklarını duyurdu.

Çevresindeki 11 kavşak dahil edildi
Alemdar, katlı kavşak projesine araç geçiş sürecini 
daha da hızlandırmak ve civardaki trafik yoğunluğu-
nun azaltılması için proje alanı çevresindeki 11 farklı 
kavşağı da dahil ettiklerini ifade etti.

Buna göre, Çevre Yolu Caddesi, Mehmet Akif Er-
soy Caddesi, Aralık Caddesi, Fuzili Caddesi, Farabi 
Caddesi, Prof. Dr. Sebahattin Zaim Bulvarı ve Adnan 
Menderes Caddesi'ndeki toplamda 11 kavşak proje 
planı hazırlanması için izlemeye alındı.
Yazlık Katlı Kavşağı tamamlandığında Sebahattin 
Zaim Bulvarı ile Farabi Caddesi arasında transit geçiş 
sağlanacak.
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GİRİŞ SAYFALARIKAPAK KONUSU

BAKIRKÖY’ÜN İLK KADIN
BELEDİYE BAŞKANI
DOÇ. DR. AYŞEGÜL OVALIOĞLU,
BAKIRKÖY’DE İLKLERE İMZA ATIYOR



1975 yılında İstanbul’da doğan ve 36 yıldır 

Bakırköy’de yaşayan; Bakırköy’ün ilk kadın 

belediye başkanı seçilen Beyin ve Sinir Cer-

rahisi Doçenti Ayşegül Ovalıoğlu’nun göreve 

geldikten bu yana geçen sürede Bakırköy’de 

hangi projelerini hayata geçirmeye başladığını 

kapak konusu sayfalarımıza taşımak istedik. 

Çevreci kimliğiyle öne çıkan Bakırköy Beledi-

ye Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğlu, doğa-

nın ve ekolojik dengenin korunmasına dönük 

girişimlerin yanı sıra organik tarım ve meyve 

yetiştiriciliğiyle ilgileniyor.  

31 Mart 2024 Yerel Seçimleri’nde Bakırköy’de 

%67.72 oy alan Ovalıoğlu, İstanbul’da 39 ilçe 

içerisinde en yüksek 2. oy oranını elde etti.

Bakırköy Belediye Başkanı Doç. Dr. Ayşegül 

Ovalıoğlu’nun göreve gelmesinin ardından 

ilçe genelindeki çalışmalar hız kazandı. Gö-

revde bulunduğu sürede yaptıklarını tek tek 

anlatan Başkan Ovalıoğlu, hizmetlerin artarak 

devam edeceğini vurguluyor.

Ayşegül Ovalıoğlu ile Bakırköy’de ilklere de 

imza atıldı.
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KAPAK KONUSU GİRİŞ SAYFALARI
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Yuvamız Bakırköy geleceği inşa ediyor
Geleceğin teminatı olan çocuklara her türlü imkânı 
sağlayan Bakırköy Belediyesi, bünyesindeki 8 Yuva-
mız Bakırköy Çocuk Evi’nde müfredatı yenileyerek 
daha kapsamlı bir eğitim süreci başlattı. Yeni eğitim 
setlerinin sağlandığı çocuk evlerinde, 46 öğretmen 
470 çocuğa Türkiye ortalamasının üzerinde bir sayı ile 
eğitim vermeye başladı.

Yollar yenileniyor
Bakırköy Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, 
ilçe genelindeki yol çalışmalarına devam ediyor. Bu 
kapsamda; 61 sokak ve 220 noktada 16 bin 636 ton 
asfalt yama, 15 sokakta 20 bin 924 m² tretuvar bakım 
onarım ve yenileme çalışmaları gerçekleştirildi. İlçede 
yaşanabilecek herhangi bir taşkın sorunun da önüne 
geçmek için altyapı çalışmalarına başlayan ekipler, 
700 metre yağmur suyu hattı imalatı gerçekleştirdi.

Kötü koku ve taşkın sorunu tarihe karıştı
İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) ile ortak yürütü-
len çalışmalar neticesinde, Karabal Deresi çevresinde 
yaşanan kötü koku ve taşkın sorunu sonlandırıldı. 
2170 metrelik dere ıslahının sağlanmasının yanı sıra, 
yapılan 500 metre yağmur suyu hattı, 3900 metre 
atıksu kollektörü ve şebeke hattı ile vatandaşların 
güvenli bir şekilde rahatça nefes alacağı bir çevre 
oluşturuldu.

Okullar ve hizmet binaları artık daha konforlu
İlçedeki 44 ilkokul, ortaokul ve lisenin tadilat, mekanik 
bakım onarım, spor alanı ve bahçe düzenlemesi, iç 
ve dış cephe boyası ve temizlik ihtiyaçları karşılanarak 
2024-2025 eğitim öğretim yılına hazır hale getirildi. 
Vatandaşların daha konforlu alanlarda vakit geçirebil-
mesi için belediye bünyesindeki hizmet, eğitim, spor 
ve kültür merkezlerini kapsayan 27 binada da bakım, 
onarım ve yenileme çalışmaları gerçekleştirildi.

BAKIRKÖY BELEDİYE BAŞKANIKAPAK KONUSU
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BAKIRKÖY BELEDİYE BAŞKANIKAPAK KONUSU

Yeşile dost belediye
“Yeşil Bakırköy” anlayışıyla çalışan belediye 
ekipleri, vatandaşların nefes alacağı alanlar 
oluşturmaya devam ediyor. İlçedeki 11 parkta 
kauçuk zeminler, banklar, çöp kutuları, oyun 
grupları ve çim alanlar yenilenirken, 5 park-
ta daha bu çalışmalar devam ediyor. Ekipler 
ayrıca parklar genelinde toplam 360 bin met-
rekarelik alanda bakım onarım, ot biçim ve 
temizlik faaliyeti sürdürdü
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BAKIRKÖY BELEDİYE BAŞKANIKAPAK KONUSU

8 bin 554 kişiye sağlık hizmeti verildi

Vatandaşlar belediye bünyesine bağlı tıp merkezinde 

sağlık sorunlarına çözüm buluyor. Son 6 ayda Aile 

Hekimi, Fizik Tedavi, Kadın Hastalıkları, Göğüs

Hastalıkları, Diyetisyen, Psikolojik Danışmanlık

branşlarında 8 bin 554 kişi sağlık hizmetiyle buluştu. 

Tıp merkezinde verilen hizmetlerin yanı sıra 708

vatandaşa Evde Sağlık, 107 vatandaşa da Hasta

Nakil hizmeti sağlandı. Halk sağlığı için yaşanan 

ortamların hijyenine de önem veren Bakırköy Beledi-

yesi bu süreçte 138 iş yerinde sıhhi tetkik yaptı. Taziye 

hizmetini de hayata geçiren Bakırköy Belediyesi ekip-

leri, vatandaşların zor günlerinde yanlarında olmaya 

başladı.
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BAKIRKÖY BELEDİYE BAŞKANIKAPAK KONUSU

Bakırköy tertemiz olsun diye seferberlik başlatıldı

Belediye Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğlu’nun 

göreve gelmesinin ardından ilçede bir ilk daha ger-

çekleştirilerek mahallelerde toplu temizlik seferberliği 

başlatıldı. Vatandaşların daha hijyenik bir ortamda 

yaşaması için harekete geçen 40 kişilik Mahalle 

Temizlik Seferberliği ekibi, mahallelere tek tek girerek 

3 yıkama ve 3 süpürme aracıyla temizlik çalışması 

gerçekleştirdi. Periyodik olarak devam eden temizlik 

seferberliği kapsamında, çöp konteynerleri 10 bin 

580 kez dezenfekte edilirken 120 çöp konteyneri de 

yenilendi. Doğaya duyarlı belediye ekipleri ayrıca 43 

ton tekstil atığı, 1100 ton ambalaj atığı ile 13 buçuk 

ton bitkisel atık yağ topladı.

Öğrencilere ve emeklilere yardım

Sosyal belediyecilik anlayışıyla ilçede ilk defa yardım 

çalışmaları başlatan Belediye Başkanı Ovalıoğlu, 

öğrencinin ve emeklinin yanında olmaya başladı. Her 

geçen gün artan ekonomik sıkıntılar karşısında atılan 

adım ile ilk ve ortaöğretim öğrencileri için 900 TL, 

lise öğrencileri için 1250 TL’lik 8 ay sürecek bir eği-

tim yardımı gerçekleştirildi. Emeklilerin unutulmadığı 

yardımlar kapsamında, bir kereye mahsus 5 bin TL’lik 

pazar desteği de hayata geçirildi. Annelerin yüklerinin 

hafifletilmesi için de çalışmalarını sürdüren Bakırköy 

Belediyesi, üniversite işbirliği ile gerçekleştirilecek 

olan “Anne Destek Programı” için hazırlıklara da

başladı.
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BAKIRKÖY BELEDİYE BAŞKANIKAPAK KONUSU

Bakırköy kültür ve sanatın merkezi olacak
Başkan Ovalıoğlu’nun “Bakırköy kültür ve sanatın 
merkezi olacak” söylemi üzerine atılan ilk adım, 
Leyla Gencer Opera ve Sanat Merkezi’nin yeni-
lenmesi oldu. İstanbul’un en önemli kültür sanat 
noktalarından biri olan merkez sahnesinden 
bahçesine kadar yenilenerek ismine yakışır bir 
hale getirildi. Leyla Gencer Opera ve Sanat Mer-
kezi’nin bahçesinde gerçekleştirilen “Açık Hava 
Sinema Günleri” ile Bakırköylüler milli maçları ve 
8 filmi hep birlikte izledi. Sanat alanında kendini 
geliştirmek isteyen vatandaşlara imkân tanıyan 
belediye, resim kursunda 119 kişiye eğitim
veriyor.

Bakırköylüler spora teşvik eden hizmetlerle

buluştu

Çocukların ve gençlerin sporla ilgilenerek daha 

sağlıklı bir yaşama sahip olması için Bakırköylüler 

“Yaz Spor Okulları” ile buluşturuldu. Futbol, Bas-

ketbol, Badminton, Jimnastik, Voleybol, Tenisten 

oluşan 6 farklı branşta eğitim alan 724 öğrenci 

dopdolu bir yaz geçirdi. Sadece yazın değil kışın 

da hizmet verecek spor okulları, 14 branşta kayıt-

larına devam ediyor.Herkesin sporla buluşmasını 

sağlamak amacıyla artırılan çalışmalar kapsamın-

da pilates ve aerobik kurslarının yanı sıra Bakır-

köylülerin keyifle eşlik edeceği sabah sporları da 

başladı.
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BAKIRKÖY BELEDİYE BAŞKANIKAPAK KONUSU

‘Halk Masası’ aktif hale getirildi
Son 6 ayda 8236 şikayet alan halk masası, bu şika-
yetlerin 7046’sına cevap verdi. Daha ulaşılabilir bir 
belediye anlayışıyla gerçekleştirilen çalışmalara bir 
yenisi daha eklenerek ‘Whatsapp Destek Hattı’
kuruldu.  

Dönüşüme destek, afetlere hazırlık
Huzurlu, güvenli, modern bir Bakırköy için ilçenin 7 
mahallesinde yeni imar planları hazırlandı. Parsel ve 
alan birleştirme şartı olmadan dönüşümün önünün 
açılmasının yanı sıra, belediye bünyesine bağlı ‘Kent-
sel Dönüşüm Müdürlüğü’ kuruldu. Kentsel Dönüşüm 
Müdürlüğü’nün kurulmasının hemen ardından bir 
adım daha atılarak, bu müdürlüğe bağlı ‘Kentsel 
Dönüşüm Bilgilendirme Ofisi’ hayata geçirildi. Hayata 
geçirilen bu çalışma ile, belediye binasındaki Kentsel 
Dönüşüm bilgilendirme ofisine gelen vatandaşlar, 
mali destekler ve KİPTAŞ’la yürütülen süreçler hakkın-
da bilgi alarak kentsel dönüşüm hakkındaki soruları-
na yanıt bulmuş oluyor. Olası bir afetin etkilerine karşı 
hazırlıklı olmak amacıyla yoğun bir çalışma süreci 
başlatan Bakırköy Belediyesi, ‘Afet İşleri
Müdürlüğü’nü kurdu.

 Müdürlüğün kurulmasının ardından hizmet binala-
rında depreme dayanıklılık testleri ve toplanma alan-
larının fiziki durum kontrolleri yapıldı. 27 kişilik arama 
kurtarma ekibi ile birlikte afetlere hazırlık için 6 tatbikat 
gerçekleştirildi. Bakırköy Belediyesi Arama Kurtarma 
Timi (BAKUT) personeli eğitimleri ve tatbikatların yanı 
sıra, belediyenin tüm çalışanlarına da ‘Afet Bilinci 
Eğitimi’ verildi. Vatandaşların afetler karşısında bilinç 
sahibi olabilmesi için ilçede bir ilki başlatan Bakırköy 
Belediyesi, tüm mahallelere periyodik şekilde ‘Afet 
Farkındalık Eğitimi’ verdi.

Kaldırım ve yol işgalleri sonlandırılıyor
Güvenli, ulaşılabilir ve erişilebilir bir Bakırköy için 
çalışan Zabıta Ekipleri, nüfus yoğunluğunun en fazla 
olduğu yerlerde denetim gerçekleştirerek kaldırım ve 
yol işgallerinin önüne geçiyor.  Ekiplerin kaldırım ve 
yol işgalleri konusunda özellikle işletmelerde önleyici 
tedbirler almasının yanı sıra, gerçekleştirdikleri dene-
timler sonucunda ruhsatsız faaliyet gösteren 38 işlet-
me de kapatıldı. İBB Zabıta ekipleri ile gerçekleştirilen 
ortak çalışmalar kapsamında, Florya ve Yeşilköy Sahil 
Bölgesinde kağıt toplayıcılar ve seyyar satıcılarla ilgili 
yaşanan sorunlara çözüm üretiliyor. Vatandaşlardan 
gelen şikayetler üzerine harekete geçen zabıta ekip-
leri, denetimlerde tespit edilen 36 izinsiz inşaat ve 
tadilatı durdurdu. Gürültü denetimi sonucunda ilgili 
inşaatlara 717 bin TL’lik ceza kesildi.
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Bakırköy Belediyesi sahipsiz hayvanların yanında
Bakırköy Belediyesi Sokak Hayvanları Bakımevi ve Re-
habilitasyon Merkezi, 165’i köpek 82’si kedi olmak üze-
re 247 sahipsiz hayvanı bünyesinde barındırmanın yanı 
sıra, 37 sahipsiz hayvanı da yeni yuvalarına kavuşturdu. 
Veteriner ekipleri, 637 hayvanı tedavi ederken, 706 kedi 
ve köpeğin de kısırlaştırma operasyonunu gerçekleş-
tirdi. Bakırköy Belediyesi, bünyesindeki bakımevinde 
gerçekleştirdiği çalışmalarla sınırlı kalmayarak hayvanlar 
için hukuk mücadelesi de başlattı. Türkiye’de bir ilki 
gerçekleştirerek örnek teşkil eden belediye, Hayvan-
lara Cinsel Saldırı davasına müdahil oldu. Hayvanlara 
güvenli ve sağlıklı bir ortam yaratmak 1 adet Pati Park 
yapan Bakırköy Belediyesi, 2 Pati Park’ın yapımına da 
devam ediyor.
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Hayata geçirilen “Mahalle Buluşmaları” ile söz

Bakırköylülerde

Belediye Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğlu’nun 

katılımcı ve şeffaf belediyecilik anlayışıyla hayata 

geçirdiği “Mahalle Buluşmaları” ile Bakırköy ortak bir 

akılla yönetiliyor. İlçede ilk defa gerçekleştirilen

buluşmalarda, Başkan Ovalıoğlu vatandaşların

sorun ve taleplerini ilk ağızdan dinliyor. Periyodik 

olarak Bakırköy’ün tüm mahallelerine yayılan

buluşmalara katılan belediye başkan yardımcıları ve 

müdürler, Başkan Ovalıoğlu’nun yönlendirmeleri ile 

sorunların çözülmesi ve taleplerin karşılanması için 

gerekli çalışmaları başlatıyor.  







BAŞKAN EŞİ SEDEN BOZBEY

BURSA BÜYÜKŞEHİR
BELEDİYE BAŞKANI 
MUSTAFA BOZBEY’İN 
EŞİ SEDEN BOZBEY: 
TÜM DEZAVANTAJLI 
GRUPLARA DESTEK 
OLMAK İSTİYORUM

2010 yılında Nilüfer Belediyesi’ne
yapmış olduğu iş başvurusu kabul 
edilerek İzmir’den Bursa’ya yerleşen 
ve bu kararla hayatı tamamen değişen 
sosyolog Seden Bozbey, kendi değimiyle 
adının önüne hiçbir sıfat koymadan kendi 
ayakları üzerinde durmayı başarmış ve 
uzmanlık alanında Nilüfer İlçesi’nde çok 
önemli proje ve hizmetlere imza atmış 
bir isim. “Mustafa Bey ile iş arkadaşı 
olmak daha kolay.” diyen Seden Bozbey, 
evliliğini, çalışma hayatını ve Bursa’ya 
dair hayallerini Özelkalem Dergisi İmtiyaz 
Sahibi Erengül Bilenser’e anlattı. 
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Seden Bozbey ve Özelkalem Dergisi İmtiyaz Sahibi
Erengül Bilenser
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“ASLINDA KLASİK BİR TANIŞMA

SÜRECİ”

Bursa’ya geldiniz, çalışma hayatınız başladı 

ve hiç beklemediğiniz bir şey oldu burada; 

Sayın Bozbey ile tanıştınız. O tanışma sizi 

evliliğe götürdü. İş arkadaşlığından hayat 

arkadaşlığına dönüşen o yolculuğu bize 

anlatır mısınız?

Aslında çok klasik bir tanışma. Sosyal proje-

ler çok yoğun mesai gerektiren işler olduğu 

için o dönem de yine insanlarla sıkı iletişim 

halinde olduğum bir dönemdi. Tabii Başkanı 

da biliyorsunuz O’nun da farklı bir bağı var 

insanlarla. İş dolayısıyla bir arada fazla vakit 

geçirmeye başlıyorsunuz ister istemez. De-

diğim gibi aslında klasik bir tanışma süreci. 

“MUSTAFA BEY İLE İŞ ARKADAŞI

OLMAK DAHA KOLAY”

Sayın Bozbey ile iş arkadaşı olmak mı yoksa 

hayat arkadaşı olmak mı daha kolay veya 

zor?

Mustafa Bey ile iş arkadaşı olmak daha ko-

lay. Net olarak bunu söylemem lazım. Çok 

kolay bir çalışma arkadaşı. Çünkü dinliyor, 

ekip ruhu taşıyan bir insan. Farklı görüş ve 

eleştirilere açıktır. “Başkan benim, benim 

dediğimi yapacağız” tarzında bir yaklaşımı 

hiç olmamıştır. Bunun için önerilerimizi, 

isteklerimizi kendisine çok rahat söyleyebi-

liyorduk. 

“MUSTAFA BEY EVDE DAHA DİSİPLİNLİ”

Ama eş Bozbey daha farklı. Tabii ki iş ha-

yatında disiplinli olan bir insan Mustafa Bey 

ama evde daha disiplinli. Temizlik ve düzen 

seviyor. Tabii ki temizlik ve düzen her kadın 

için olduğu kadar benim için de önemli ama 

O’nun bu konudaki istekleri beni önceleri 

şaşırtmıştı. Yani bu kadarını beklemiyordum 

gibi. Çok titiz ve çok düzenli. İlk valiz yer-

leştirdiğini gördüğümde “Ben valiz yerleş-

tirmiyormuşum” dedim kendime. Sonradan 

tabii ki birbirimize uyum sağladık. Uzun yıllar 

oldu, zaten sonra iş arkadaşlığımız da bitti 

maalesef. 

“BEN ADIMIN ÖNÜNE HİÇBİR SIFAT
KOYMADIM”

Öncelikle bize kendinizden bahseder misi-
niz? Sizi kısaca tanıyabilir miyiz?
Ben Seden, İzmir’de doğdum. Ben adımın 
önüne hiçbir sıfat koymadım hayatım bo-
yunca; çalışma hayatımda da özel hayatım-
da da. Çünkü ben hep kendim olarak var 
olmaya çalışan bir kadın oldum. İzmirliyim, 
orada büyüdüm, ailem halâ orada. Ben 
de çalışmak amacıyla Bursa’ya yerleştim. 
Nilüfer Belediyesi’ne müracaatım sosyo-
log olarak kabul edildi. Ondan öncesinde 
İzmir’de kısa süreli bir öğretmenlik döne-
mim de oldu; ücretli öğretmenlik dediğimiz 
atanamayan kısımda olduğum için. 2010 
yılında Bursa’ya geldim. Belediyenin en alt 
kademesinde diyebileceğim bir seviyede 
başladım aslında işe. Benim belediye ile 
ilgili en büyük kazanımım o oldu aslında. 
Çünkü her kademesini gördüğünüz zaman 
bazı şeyleri çok daha rahat oturtabiliyorsu-
nuz iş yaşamınızda. Daha sonra Sığınma 
Evi’nde çalışmaya başladım. Birkaç yıl Sı-
ğınma Evi ve Kadın Dayanışma Merkezi’nde 
çalıştım. Sonrasında Sosyal Destek Hizmet-
leri Müdürlüğü’nde yöneticilik yaptım. 

Bursa’ya yerleşme kararınız nasıl oluştu?
“İnsanın doğduğu yer değil de doyduğu 
yer” derler ya tamamen iş için. İzmir’de kal-
saydım belki öğretmen olarak devam etmek 
zorunda idim. Annem de babam da memur. 
Ben memur çocuğuyum. Bakış açıları daha 
kısıtlı olur ya memur ailelerinin. Ben de o 
şekilde büyüdüm. Bir kamu kurumuna girip 
hayatımı idame ettirmek. Nerede başvurum 
kabul edilirse oraya giderdim. Burası oldu, 
buraya geldim. 

“O 5 YIL EVLİLİĞİMİZİN EN GÜZEL YILLA-
RIYDI DİYEBİLİRİM”

Sayın Bozbey tanıştığınızda ve evlendiği-
nizde Nilüfer Belediye Başkanı idi. Sonra 
bir 5 yıllık seçim kaybetme süreci yaşadı-
nız. Nasıl geçti bu süreç? Neler yaşadınız 
bu 5 yılda?
Ben şunu çok içten söylemek istiyorum. O 
5 yıl evliliğimizin en güzel yıllarıydı diyebi-
lirim. Çünkü birbirimize çok güzel zaman 
ayırdık. Bir de pandemi süreci yaşandı o 
sürede. Tabii ki bizde pandemi sürecinin 
sıkıntılarını herkes gibi yaşadık. Ama bir 
arada olabilmek bize çok iyi geldi. İlk se-
çim kaybettiğimiz günlerde Mustafa Bey’in 
20 yıllık bir mesleki alışkanlığı vardı ve sü-
rekli yoğun çalışma temposuna alışmış 
biriydi. İlk başlarda tabii onun bir bocala-
masını yaşadı. O dönemi de biz birbirimize 
destek olarak atlattık. Bu zaman içerisinde 
Mustafa Bey kendisine ve hobilerine za-
man ayırdı. Çok uzun süredir kendisine 
zaman ayıramıyordu. Yenilendi aslında. 

“BÜTÜN BURSA’NIN DA BUNU İSTEMESİ 
NORMALDİ ASLINDA”

Sayın Bozbey’in Bursa Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı seçilmesindeki en önemli ne-
den nedir sizce?
Bir söz vardır; “Ayinesi iştir insanın lafa ba-
kılmaz.” diye. Tamda bu soruya uygun bir 
söz olacak aslında. 20 yıldır Nilüfer’de öyle 
şeyler yaptı ki Mustafa Bey, şeffaf, katılım-
cı, sosyal belediyecilik örneğini gösterdi. 
Bütün Bursa’nın da bunu istemesi normal-
di aslında. Hem bu var hem de Mustafa 
Bey’in Bursalılar ile kurduğu bağ çok baş-
ka. Bu 20 yıl içerisinde sadece Nilüfer’de 
kalmamış Mustafa Bey’in izi. Birçok yerde 
insan hayatına dokunmuş. Bunun da kar-
şılığını aldı diye düşünüyorum. 

“BİR HEDEFE KİLİTLENDİĞİ ZAMAN 
O’NU DURDURABİLECEK ÇOK AZ ŞEY 
VAR”

Ayrıca 5 yıllık bir ara vermesine rağmen 
unutulmamış olması çok özel. Tabii ki
seçim döneminde de çok iyi çalıştı.
Mustafa Bey bir hedefe kilitlendiği zaman 
O’nu durdurabilecek çok az şey var.
Bazen konuşurken şunu söyler; “Ben
hayatta hedeflediğim her şeye ulaştım. 
Çünkü önüme bir hedef koyarım ve o
hedefe gidene kadar durmam.” Bunu tabii 
yaparken arkasında kimseyi kırıp döküp 
bırakmıyor. 
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“BEN DE HER VATANDAŞ GİBİ ELEŞTİRİLERİMİ OLUMLU YA DA 
OLUMSUZ YAPARIM”

Siz Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı eşi olarak belediyenin 
yaptığı işlere katkı sunabiliyor musunuz?
Bursa Büyükşehir Belediyesi’nin artık Nilüfer’den gelen bir katılım-
cı yönetim anlayışı var. Bu nedenle her Bursalı belediyeye gidip 
önerilerini ve eleştirilerini aktarabiliyor. Bu benim için de geçerli. 
Ben de Bursa’da yaşayan bir vatandaşım, ben de eleştirilerimi 
olumlu ya da olumsuz yaparım. Başkan’ın zaten iyi bir kadrosu 
var ve onlar çalışkan bir ekip. Benim burada çok dahlim yok aslın-
da bilinenin aksine. Herkes zannediyor ki; ben belediyede oturu-
yorum, talimat veriyorum. Hayır, asla böyle bir şey olamaz zaten. 
Ben, sosyal belediyecilikle ilgili bana bir şey sorulursa sadece 
fikrimi söylerim. 

“TÜM DEZAVANTAJLI GRUPLARA DESTEK OLMAK
İSTİYORUM”

Hayal ettiğiniz, uygulanmasını istediğiniz, dahil olmak istediğiniz 
projeler var mı?
Var elbette. Ben şimdiye kadar hep sosyal alanlarda çalıştım. Bü-
yük keyif aldım çalışırken. Tüm dezavantajlı gruplara destek olup 
çalışmak istiyorum. Yaşlılara, çocuklara, kadınlara, engelli birey-
lere destek olmak benim zaten istediğim bir şey. İnsan hayatına 
dokunmak benim için çok önemli. Ancak “başkan eşi” sıfatınızın 
olması biraz eleştiri konusu oluyor. Bazı yapmak istediğiniz şeyle-
ri ötelemek zorunda kalıyorsunuz. Buna üzülüyorum sadece. Ni-
lüfer Belediyesi’nde gerçekleştirdiğimiz çok güzel projeler vardı, 
onların Büyükşehir Belediyesi’ne taşınmasını çok isterim. Mesela 
Olgun Gençlik Merkezi Projesi. 65 yaş üzeri olgun gençlere çok 
keyif aldıkları bir ortam yaratmıştık. Onu Bursa’ya taşımak isterim. 

“KATKI SUNABİLECEĞİME İNANIYORUM AMA YARATILMAYA 
ÇALIŞILAN ALGILAR BENİ RAHATSIZ EDİYOR”
Yalan haberler, benimle ilgili yapılmayan şeylerin yapılıyormuş 
gibi gösteriliyor olması beni rahatsız ediyor. Onun dışında herkes 
konuşabilir. Yapmak istediğim çok şeyler var, katkı sunabilece-
ğime inanıyorum Bursa’ya da Bursalılara da. Bunu samimiyetle 
söylüyorum. Ancak yaratılmaya çalışılan algılar var ve bu beni ra-
hatsız ediyor. Ben bu algılar nedeniyle eşimin yanına gitmiyorum. 
Ben Büyükşehir Belediye Başkanı eşiyim tamam ama ben sosyal 
projelerde de yer alabilirim. Sivil toplum örgütlerine de katılabili-
rim. Ya da bağımsız çalışabilirim. Ama bunları yaptığınız zaman 
yaratılacak “Belediyeyi yönetiyor” algısı beni çok rahatsız etmeye 
başladı. Mustafa Bozbey, 20 küsür yıldır yöneticiliği en iyi şekilde 
yapıyor zaten. Ben her zaman yanında yoktum. Mustafa Bey için 
“Belediyeciliğin duayeni” boşuna denilmiyor.  

“MUSTAFA BEY EN KOLAY ULAŞILABİLİR BELEDİYE
BAŞKANLARINDAN BİRİ”

Büyük olasılıkla pek çok kişiye göre Başkan’a ulaşmanın yolu siz-
den geçiyor. Bu durum günlük hayatınızı nasıl etkiliyor?
Başkan’a ulaşmanın yolu benden geçmiyor aslında. Bunu çok 
açık yüreklilikle söyleyebilirim. Çünkü Mustafa Bey’e ulaşmak o 
kadar da zor değil. Özellikle Nilüferliler bilir ki artık Bursalıların 
hepsi de bilmeye başladı ki, Mustafa Bey en kolay ulaşılabilir be-
lediye başkanlarından biri. Bursa tabii büyük bir şehir ve yeni gö-
reve gelindi, yapılması gereken çok şey var. Mustafa Bey dolayı-
sıyla çok yoğun olduğu için bazen geri dönüşlerde zorlanabiliyor. 
Ama mutlaka o gün veya ertesi gün geri dönüş yapmaya çalışır. 
Davetlere katılmaya özen gösterir. Gelen talepleri mutlaka ciddiye 
alır. Kendine zaman ayırmadan insanlara vakit ayırır. Onun için 
bana çok ihtiyaç yok.
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Eşinizin Belediye Başkanı sıfatıyla size danıştığı 
konular var mı?
Herkes gibi biz de oturup konuşuyoruz. Ortak 
paylaşımlarımız var. Ama herkesin sandığı gibi 
Mustafa Bey eve geldiğinde oturup belediye 
işleriyle ilgili konuşmuyoruz. “İş evin kapısında 
kalmalı” diye daha öncesinden konuşmuştuk 
hep. Zaten evde çok kısıtlı zaman geçiyor. Ama 
tabii ki benim uzmanlık alanımla ilgili konularda 
sorduğu veya paylaştığı şeyler oluyor zaman 
zaman. 

YENİDEN YEŞİL BURSA HEDEFİ

Eşinizin önümüzdeki dönemde 
gerçekleştirmeyi planladığı projelerden sizi en 
çok heyecanlandıran hangisi?
Hep sosyal projelerden bahsediyoruz beni en 
çok onlar heyecanlandırıyor gerçekten. Seçim 
döneminde de eşimin seçim vaatlerine baktı-
ğım zaman sosyal projeler kocaman bir yer 
alıyordu. O projeler içinde bizim de arkadaş-
larımızla birlikte hevesle beklediğimiz projeler 
var. Kadınlar, yaşlılar, çocuklar, gençler, engelli 
bireyler hepsi için yapacakları çok iş var. Bir kıs-
mını hayata geçirdiler bir kısmını da geçirmek 
için yoğun şekilde çalışıyorlar. Bursa’nın herkes 
için çok huzurlu ve güvenli bir kent olması için 
çalışıyorlar. Mustafa Bey’in en çok dile getirdiği 
Yeşil Bursa’nın yeşil halinden griye dönüşmüş 
olması. O bu durumdan çok muzdarip. “Yeni-
den Yeşil Bursa” diye bir hedefi var. Bu hedef 
doğrultusunda bir kent anayasası oluşturuyor. 
Yoğun bir şekilde onunla ilgileniyor. Şimdi Mus-
tafa Bey bu konuda çok heyecanlıyken ben de 
tabii ki bu projeyi heyecanla bekliyorum.

Eşinizin siyaset yerine stresi daha az bir iş yap-
masını ister miydiniz? Öyle olsa hayatınızda ne 
değişirdi?
Mustafa Bey’in her zaman hedefleri var. Evlen-
diğimizden beri bana hedefinin Bursa’yı yöne-
terek Bursa için yapacakları olduğunu ve Bursa 
için çok şey istediğini hep anlattı. Ben de O’na 
hedeflerine ulaşması için destek oluyorum. 
Gerçekten işi çok zor. İkimiz için de yorucu. 
Ama karşılıklı saygı ve sevgiyle bunu aşıyoruz. 
Bir sıkıntı yaşamıyoruz. O’nun yapmak istedik-
leri ile ilgili heyecanını gördükçe siz de heye-
canlanıyorsunuz. Ama ileride tabii ki stressiz, 
sakin bir hayatı isterim. Neden olmasın ileride 
belki olur. 

“TOPLUMSAL CİNSİYET EŞİTLİĞİ EĞİTİMİNİ 

ÇOK ÖNEMSİYORUM”

Kadına şiddetin geldiği noktayı nasıl değerlen-

diriyorsunuz? Bir sosyolog olarak sizce ortadan 

kaldırılmasının en etkili yolu ne olabilir?

Her gün kadınlar öldürülüyor ve bunların bir 

kısmını duyuyoruz, bir kısmından haberimiz 

olmuyor. Şiddet sadece fiziki değil, kadınlar 

iş hayatlarında, sosyal hayatlarında sözel ve 

duygusal şiddete de maruz kalabiliyor. Bunun 

için klasikleşti hep “eğitim” diyoruz ya; toplum-

sal cinsiyet eşitliği eğitimini çok önemsiyorum. 

Bunun en küçük yaşlardan itibaren eğitim müf-

redatına girmesi gerekiyor. Toplumsal cinsiyet 

eşitliğinin korkulacak bir şey olmadığını anlat-

mamız gerek. Erkekler herhalde zannediyorlar 

ki kadınlar bütün her şeyi elimizden alacaklar. 

Hayır kadınlar sadece var olmak istiyorlar. Eşit 

olalım, özgür olalım. İstanbul Sözleşmesi’nden 

çıkılmamalıydı mesela. Kanun konuluyor ama 

uygulanmıyor. “Ben namus cinayeti işledim.” 

denildiğinde ceza indiriliyor. Bunu söylemek 

bile bana saçma geliyor. 

Bursa’da yaşayan kadınlar için hayaliniz nedir?

Tüm kadınlar için aslında hayalim var. Daha 

mutlu, huzurlu, daha güvenli, eşit yaşayabi-

lelim istiyorum. Çünkü “Kadın güçlü olursa 

toplum güçlü olur.” diyoruz ya, aslında tüm 

kadınlar güçlü; sadece gücünün farkında 

olmayan veya o gücü daha açığa çıkarama-

mış kadınlar var. Hedefimiz, kadınların gerçek 

güçlerini ortaya çıkarmalarına destek olmak 

ve onlara bu farkındalığı yaratmak olmalı. Ben 

Bursa’da çok güzel işler yapılacağına inanı-

yorum. Benden destek beklenirse koşa koşa 

çalışmaya hazırım. Şu anda mesela kadın 

dernek ve kooperatiflerini ziyaret ediyorum. 

Onlara destek olmaya çalışıyorum. 

“NİLVAK İLE İLGİLİ SÜREKLİ 
DENETLENİYORUZ, HİÇ AÇIĞIM YOK, ÇOK 
RAHATIM”

Bursa Nilüfer Sosyal ve Kültürel Yardımlaşma 
Vakfı NİLVAK’ın müdürüsünüz. NİLVAK’taki 
çalışmalarınızdan bahseder misiniz?
NİLVAK’ı herkes çok merak ediyor. NİLVAK 
yeni bir vakıf da değil aslında. 20 küsür yıldır 
var olan bir vakıf. İnsan odaklı çalışmalar yürü-
ten, Nilüfer’de yaşayan ihtiyaç sahiplerine des-
tek olmayı hedefleyen, Atatürk ilke ve inkılap-
ları çerçevesinde çağdaş nesiller yetiştirmeyi 
hedefleyen bir vakıf NİLVAK. Ben de bu vakfın 
genel müdürlüğünü yürütüyorum. NİLVAK 
bünyesinde bir gündüz kreş ve bakımevimiz 
var. 100’e yakın da çocuğumuz var orada şu 
anda. Onlarla çok güzel vakit geçiriyoruz ve 
çağdaş nesiller yetiştirmek adına çabalıyoruz. 
Nilüfer’de yaşayan insanlara maddi ve manevi 
destek olmaya çalışıyoruz. Ancak yaratılmaya 
çalışılan algılar nedeniyle birçok projemizi öte-
liyoruz. Mustafa Bey Nilüfer Belediye Başkanı 
iken NİLVAK’ı Nilüfer Belediyesi’nin zanne-
diyorlardı, şimdi korkuyorum ki Büyükşehir 
Belediyesi’nin diyecekler. Yani belediye ile bir 
ilgisi yok, organik bir bağı yok ama bunu farklı 
yansıtmaya çalışıyorlar. NİLVAK, kendi tüzüğü 
olan her yıl birkaç defa denetlenen bir vakıf. 
NİLVAK Başkanı Mustafa Bey ama belediye 
başkanı olmadan önce kurulmuş bir vakıf. 
İsminden kaynaklı belki böyle bir bağ kurmaya 
çalışıyorlar. Vakıf da, ben de ne yaptığımızdan 
eminiz, ne yaptığımızı biliyoruz. Bu konuda hiç 
karnımız ağrımaz. Daha fazla denetleniyoruz, 
daha fazla soruşturuluyoruz. Ve hiç açığım 
yok, çok rahatım.
Kahramanmaraş depremleri döneminde 
deprem bölgesine ve bölgeden Bursa’ya 
yerleşen insanlara destek olduk ve çocukları 
halen kreşe devam ediyorlar. Öğrencilere burs 
veriyoruz. Dar gelirli ailelere erzak ve maddi 
yardımlarda bulunuyoruz. Tabii ki Nilüfer İlçesi 
ile sınırlı yapılıyor bunlar. 

Nasıl dinleniyorsunuz?
Evinizde huzurla içtiğiniz bir yudum kahve bile 
dinlenmeye yetiyor aslında. Ben çalışmayı çok 
severim bu beni motive eder. Pandemi döne-
minde şöyle bir alışkanlık edindim; mozaikler-
den tablo yapmak ve puzzle yapmak. Müthiş 
keyif alıyorum. Bu beni dinlendiriyor. 

Başkan Bozbey dinlenebiliyor mu?
Çok çok nadir. Eve gelip iki kelime kendimizle 
ilgili konuşabildiğimiz zaman dinlenmiş var 
sayıyoruz Mustafa Bey’i. Örneğin Mustafa 
Bey saz çalıyor. Ama ona bile artık zamanı 
yok. Çok nadiren saz çaldığında o bile O’nu 
dinlendiriyor. 
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KENTİÇİ ULAŞIM TEKİRDAĞ

TEKİRDAĞ
BÜYÜKŞEHİR’İN 
OTOBÜS FİLOSU 
OTOKAR İLE
GÜÇLENİYOR 

Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi, vatandaşlara 
daha rahat, konforlu ve güvenli bir toplu ulaşım 
hizmeti verebilme adına yeni aldığı 12 otobüs 
ile araç filosunu güçlendirmeye devam ediyor.
Araç filosuna yeni katılan ve toplu taşıma
hizmetlerini güçlendirecek olan 12 otobüs, 
şehir içi ulaşımın ihtiyaçlarına cevap verecek 
şekilde tasarlandı. 12 metre uzunluğundaki 
otobüsler 26+1 koltuk, 76 ayakta olmak üzere 
toplam 102 yolcu taşıma kapasitesine sahip. 
Ayakta yolculuk eden yolcular için de geniş 
alanlar sunan bu araçlar, özellikle uzun
mesafe güzergâhlarında konforlu seyahat 
imkânı sağlarken yeni otobüslerin sunduğu 
konforlu koltuklar, vatandaşlar için büyük bir 
rahatlık yaratacak.
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KENTİÇİ ULAŞIM TEKİRDAĞ

ÇEVRECİ OTOBÜSLER
Yeni Otokar Kent LF otobüsler, İç ve dış modern görüntüsü, 
EURO 6-E emisyon standartlarına uygun olarak üretilmiş 
çevreci motoru, üstün yol tutuşunun yanı sıra ekonomik ol-
masıyla da ön plana çıkıyor.
ABS, ASR, disk frenler ve kapılarda sıkışmayı önleyici siste-
miyle maksimum güvenlik sunan otobüslerle, basamaksız 
girişi ve tam alçak tabanı ile engelli ve bebek arabalı yol-
cuların erişimine büyük kolaylık sağlanırken geniş iç hacmi 
ve modern iklimlendirme sistemleriyle de Tekirdağ halkına 
daha kaliteli ve konforlu bir toplu taşıma hizmeti sunulması 
hedefleniyor.

“KONFORLU VE GÜVENLİ TOPLU TAŞIMA HİZMETİ İÇİN 
GÜÇLÜ ARAÇ FİLOSU OLUŞTURUYORUZ”

Toplu taşımada hizmet limitlerini her geçen gün artırdıkları-
nı belirten Tekirdağ Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Can-
dan Yüceer, “Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi olarak etkin 
ve verimli bir şekilde hizmet verebilmek amacıyla çalışma-
larımızı sürdürüyoruz. Tekirdağ’ın gelecekteki ulaşım plan-
laması çerçevesinde 12 adet 12 metrelik Otokar Kent LF 
aracı toplu taşımada hizmet vermek üzere araç filomuza 
dâhil etmiş bulunuyoruz. Kentin mevcut durumdaki ulaşım 
ihtiyaçları ile geleceğe yönelik ulaşım taleplerini göz önün-
de bulundurarak çok kapsamlı bir ulaşım stratejisi ortaya 
koyuyoruz. Tekirdağ her geçen gün büyüyor ve gelişiyor. 
Ulaşım ve toplu taşıma sisteminin de yaşanan gelişim ve 
değişime entegre edilmesi ve rehabilitasyonunun gerçek-
leştirilmesi gerekiyor. Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi olarak 
ulaşım projelerimiz hazır. Hemzemin kavşak projelerinden 
karayolu koridorlarına, raylı sistemden bölge otogarlarına, 
yaya öncelikli yollardan bisiklet yollarına, toplu taşımada 
akıllı kent sistemlerine kadar onayda olan Ulaşım Master 
Planı ile uyumlu olarak, tüm ulaşım projelerimizi hızlı ve et-
kin bir şekilde hayata geçireceğiz. Günümüzde insani ge-
lişmişlik düzeylerinin değerlendirilmesinde toplu taşıma ve 
ulaşım sistemleri çok önemli bir yer kaplıyor. Bunun bilincin-
deyiz ve bu doğrultuda çalışmalarımıza yön veriyoruz. Son 
model, konforlu ve engelsiz araçlarımızla vatandaşlarımıza 
daha rahat, kaliteli ve güvenli toplu ulaşım hizmeti sunmaya 
devam edeceğiz.” dedi.

Tekirdağ Büyükşehir Belediyesi, geçtiğimiz Eylül ayında da, 
12 adet 8 metre ve 4 adet 12 metre uzunluğunda olmak 
üzere toplam 16 yeni otobüsü araç filosuna dahil ederek 
toplu taşıma hizmeti vermek üzere vatandaşların hizmetine 
sunmuştu.
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KENTSEL DÖNÜŞÜM KOCAELİ

KOCAELİ
DİLOVASI’NDA 
KENTSEL 
DÖNÜŞÜM HIZLA 
DEVAM EDİYOR

Kocaeli Büyükşehir Belediyesi koordine-
sinde Dilovası’nda deprem riskine karşı 
başlatılan kentsel dönüşüm çalışmaları 
hız kazandı.
Zaman içerisinde yıpranan yapıları iyileşti-
rerek depreme dayanıklı konutlar ile Ko-
caelilere güvenli yaşam alanları oluştur-
mayı amaçlayan Büyükşehir bu yöndeki 
çalışmalarına devam ediyor. Kocaeli’nde 
yürütülen kentsel dönüşüm projelerinden 
biri de Dilovası’nda yükseliyor.
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KENTSEL DÖNÜŞÜM KOCAELİ

1.ETAP’TA ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR
Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı ile Kocaeli 
Büyükşehir Belediyesi koordinasyonunda Kocaeli’nde 
deprem riskine karşı başlatılan kentsel dönüşüm çalışma-
ları Dilovası İlçesi’nde hız kesmeden devam ediyor.
Bakanlık ile Büyükşehir Belediyesi’nin kamulaştırma ça-
lışmalarını yaptığı Dilovası Tavşancıl Kentsel Dönüşüm ve 
Gelişim Alanı’nda ilk konut projesi yükseliyor. 187 hektarlık 
rezerv yapı alanında 1. etap ile ilgili kamulaştırma süreci 
tamamlandı. İmar uygulaması işlemleri ise hız kesmeden 
yürütülüyor.
Birinci etapta 651 konut, 12 dükkân ve 1 adet cami inşaat-
ları ile “Altyapı ve Çevre Düzenlemesi İşinin” ihalesi yapıldı. 
İhale süresi 650 gün olarak belirlendi. Yüklenici firmaya 
yer teslimi yapıldı ve çalışmalar başladı. 1. etap 651 konut, 
12 dükkân ve 34 bloktan oluşuyor. 24 adet bloğun kaba 
inşaatı tamamlandı, 4 adet bloğun ise kaba inşaatı devam 
ediyor. Ayrıca 6 adet bloğun temeli atıldı. 

2. VE 3. ETAPTA ÇALIŞMALARA HIZ VERİLDİ
Proje kapsamında kalan, öncelik olarak 3. etapta yer alan 
11.5 hektarlık alanda ve 2. etapta yer alan 21.5 hektarlık 
rezerv alanda kamulaştırma çalışmaları Çevre Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı ile koordineli olarak yürütülüyor. 
Projenin 3. etabında acele kamulaştırma davası yüzde 
100 oranında, 2. etap acele kamulaştırma işlemi yüzde 80 
oranında tamamlandı. Kamulaştırma çalışmaları hızlı bir 
şekilde devam ediyor. 

İNŞAATTA İLERLEME ORANI YÜZDE 70
34 bloktan oluşan 1.etap içerisinde 651 konut, 12 dük-
kân ve 1 cami inşaatı ile altyapı ve çevre düzenlemesi yer 
alıyor. 34 bloğun kaba inşaatlarının tamamlandığı projede 
ilerleme oranı yüzde 70 seviyesine geldi.

HEDEF: DAHA GÜVENLİ BİR KOCAELİ
Büyükşehir Belediyesi, kent genelinde kentsel dönüşüm 
projelerine hız vererek hem deprem riskini azaltmayı hem 
de şehir estetiğini iyileştirmeyi hedefliyor. Dilovası’ndaki 
çalışmaların yanı sıra Kocaeli’nin diğer bölgelerinde de 
benzer projelerin devam ettiği bildirildi.
Kocaeli Büyükşehir Belediyesi yetkilileri, projenin planla-
nan tarihte tamamlanarak hak sahiplerine teslim edilece-
ğini belirtti. Proje, depreme karşı güvenli bir Kocaeli inşa 
etme yolunda önemli bir adım olarak görülüyor.

DEPREME KARŞI GÜVENLİ YAPILAR
Kocaeli Büyükşehir Belediyesi, Dilovası’ndaki bu projeyle 
sadece konut üretmeyi değil, aynı zamanda vatandaşla-
ra güvenli ve modern yaşam alanları sunmayı hedefliyor. 
Depreme dayanıklı şekilde inşa edilen konutlar, ileri tekno-
loji ve dayanıklılık standartlarına uygun olarak tasarlandı. 
Altyapı ve sosyal donatılarla da desteklenen proje, bölge-
deki yaşam kalitesini artırmayı amaçlıyor.
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KENTSEL TARIM SAMSUN

SAMSUN'DA
“YEŞİL YOLDAN 
YEŞİL BAHÇELERE 
PROJESİ” TARIMA 
CAN VERECEK 

Tarımı ve çiftçiyi her alanda
destekleyen Samsun Büyükşehir 
Belediyesi, DOKAP iş birliği ile 
Samsun'da tarım sektörünü
canlandırmak ve yeni üretim
modelleri yaratmak amacıyla 
“Samsun Tarımında Yeşil Yoldan 
Yeşil Bahçelere Projesi”ni hayata 
geçirdi.
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KENTSEL TARIM SAMSUN

Samsun’un tarım turizmi potansiyelini en üst seviyeye 
çıkarmak için çalışmalarını sürdüren Samsun Büyük-
şehir Belediyesi tarafından Doğu Karadeniz Projesi 
Bölge Kalkınma İdaresi Başkanlığı (DOKAP) iş birliği 
ile “Samsun Tarımında Yeşil Yoldan Yeşil Bahçelere 
Projesi” hayata geçirildi. Proje, Yeşil Yol güzergahında 
bulunan Ondokuzmayıs, Atakum, Asarcık, Ayvacık, 
Bafra, Çarşamba, Kavak, Lâdik, Salıpazarı ve Vezir-
köprü ilçelerinde 44 mahalleyi kapsayan geniş bir 
alanı etkiliyor.

2 BİN 70 DEKAR ALANDA 690 ÇİFTÇİ ÜRETİM
YAPACAK
Projenin birinci etabında Atakum, Kavak, Lâdik, 
Ondokuzmayıs ve Vezirköprü ilçelerinde 29 çiftçiye 7 
bin adet kuşburnu fidanı desteği sağlandı. Bu fidanlar 
bölgedeki tarımsal çeşitliliği artırarak yeni alternatif 
üretim alanları oluşturulmasına olanak tanıyacak. 
Projenin ikinci etabında ise Ondokuzmayıs, Atakum, 
Asarcık, Ayvacık, Bafra, Çarşamba, Kavak, Lâdik, 
Salıpazarı ve Vezirköprü ilçelerinde 3’er dekarlık çilek, 
mavi yemiş, kuşburnu, kızılcık, ceviz, kestane ka-
pama bahçeleri kurulacak; ayrıca fasulye, nohut ve 
patates tarlaları tesis edilecek. Toplamda ise 2 bin 70 
dekar alanda, 690 çiftçiye sözleşmeli tarım modeliyle 
üretim yaptırılacak.

TARIM TURİZMİ
Samsun’un yeşil yönünü ortaya çıkarmak, tarım 
turizmini canlandırmak ve sürdürülebilir tarım faali-
yetleriyle bölgedeki kırsal gelirleri artırma amacıyla 
hayata geçirilen proje ile Yeşil Yol çevresinde kurula-
cak bahçe ve tarla alanları, hem tarıma dayalı turizm 
potansiyelini güçlendirecek hem de yerel ekonomiye 
katkı sağlayacak. "Kendin topla kendin ye" modeliyle 
oluşturulacak kapama bahçelerinde, toprakla bulu-
şan fide, fidan ve tohumlar, verime geçerek çiftçilere 
yüksek verim ve kaliteli üretim olanağı sunacak.
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SOSYAL SORUMLULUK ANKARA

ANKARA
BÜYÜKŞEHİR
BELEDİYESİ VE GAZİ 
ÜNİVERSİTESİ İŞ
BİRLİĞİNDE
PROFESYONEL EVDE 
SAĞLIK HİZMETİ

Ankara Büyükşehir Belediyesi (ABB), 
Gazi Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi 
ile yaptığı iş birliği kapsamında sosyal 
yardım alan 60 yaş ve üstü vatandaşlara 
profesyonel evde sağlık ve danışmanlık 
hizmeti veriyor.
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SOSYAL SORUMLULUK ANKARA

2 yıldır sürdürülen hizmetten Altındağ, Keçiören ve Yenima-
halle ilçelerinde yaşayan 572 vatandaş yararlanıyor. Hizmet 
kapsamında 60 yaş ve üstü vatandaşlara hafta iki gün birer 
saat egzersiz hizmeti veriliyor, beslenme programları hazırla-
nıyor ve şeker ile tansiyon tansiyon ölçümleri yapılıyor.

572 VATANDAŞ YARARLANIYOR
Ankara Büyükşehir Belediyesi, yaşlı vatandaşların sağlıklı, 
huzurlu ve bağımsız bir yaşam sürdürebilmeleri için verdiği 
destekleri çeşitlendirerek sürdürüyor.
ABB’nin Gazi Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi iş birliğiyle 2 
yıldır sürdürülen Evde Sağlık ve Danışmanlık Hizmeti kapsa-
mında; bu yıl 225 son sınıf öğrencisi hocalarının gözetiminde 
sosyal yardım alan 60 yaş ve üstü vatandaşlara profesyonel 
hizmet veriyor. Altındağ, Keçiören ve Yenimahalle ilçelerinde 
572 vatandaşın yararlandığı uygulamada çerçevesinde; 60 
yaş ve üstü vatandaşların evlerine gidilerek haftada iki gün 
birer saat egzersiz hizmeti veriliyor, beslenme programları 
hazırlanıyor ve şeker ile tansiyon ölçümleri yapılıyor.

Evde Sağlık ve Danışmanlık Hizmeti veren kapsamında 
gerçekleştirilen uygulamalar hakkında bilgi veren Sosyal 
Hizmetler Uzmanı Merve Özçam, “Yaşlı vatandaşlarımı-
zın kendi evleri ve sosyal çevrelerinde ihtiyaç duydukları 
hizmetlere erişimini sağlamak, ayrıca sağlıklı, huzurlu ve 
bağımsız bir yaşam sürdürebilmeleri için çeşitli destekler 
sunuyoruz. Gazi Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi ile imza-
ladığımız protokol kapsamında ise sosyal yardım alan 60 
yaş ve üstü vatandaşlarımıza evde sağlık hizmeti veriyo-
ruz. Görevli hemşireler düzenli olarak yaşlılarımızı ziyaret 
ediyor, sağlık takibi ve koruyucu önleyici hizmetlerle sağlık-
lı yaşamın sürdürülmesine katkı sağlıyor.” dedi.

Gazi Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi Öğretim Görevlisi 
Aysun Erdal ise projenin iki yıldır çok güzel bir şekilde iler-
lediğini ve geri dönüşlerin olumlu olduğunu vurgulayarak, 
“Halk Sağlığı Hemşirelik Ana Bilim Dalı olarak son sınıf öğ-
rencilerimiz ile birlikte bölgeler belirledik ve bu bölgelerde 
öğrencilerimizle beraber uygulamalar gerçekleştiriyoruz. 
Bu yıl 3 bölge belirledik. Bunlar Altınpark Emekliler Loka-
li, Demetevler Emekliler Lokali ve Kuşcağız Aile Yaşam 
Merkezi olmak üzere 3 bölgede hizmet sunuyoruz. Rutin 
sağlık kontrolleri yapıyoruz, sağlık eğitimi ve danışmanlığı 
sunuyoruz ayrıca çeşitli sağlığı koruma ve gelişmesine 
yönelik aktiviteler bulunuyoruz. Beraber yürüttüğümüz pro-
je kapsamında sosyal yardım alan ailelere ev ziyaretinde 
bulunuyoruz. Ev ziyaretinde bulunduğumuz ailelerin sağlık 
kontrollerini yapıyoruz, rutin verilerini elde ederek onlara 
sağlık danışmanlığı ve eğitimleri sunuyoruz.” diye konuştu.
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SPOR HABERLERİ ANTALYA

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin hizmete açtığı 
Sedir Spor Kompleksi, başta güreş olmak üzere 
birçok spor dalına ve müsabakaya ev sahipliği yapı-
yor. Kompleksten farklı yaş gruplarından yaklaşık 500 
sporcu yararlanıyor. 
Kompleks, Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin tüm yaş 
gruplarından lisanslı güreşçilerinin antrenman mer-
kezi olurken, basketboldan voleybola farklı yaş grup-
larından yaklaşık 500 sporcu yararlanıyor. Sedir Spor 
Kompleksi, aynı zamanda, Akdeniz’in en büyük spor 
komplekslerinden biri olma özelliğine sahip.

160 MİLYONA MAL OLDU
2018 yılında sözleşmesi feshedilen ve Başkan Mu-
hittin Böcek’in göreve gelmesinin ardından yeniden 
ihalesi yapılarak yaklaşık 160 milyon TL’ye mal edilen 
Sedir Spor Kompleksi’nin içerisinde kapalı spor salo-
nu, fitness alanları, basketbol ve voleybol sahaları ve 
federasyon standartlarına uygun güreş salonu bu-
lunuyor. Kompleks, sporculara sunduğu antrenman 
imkanlarının yanında, bölgesel müsabakalara da ev 
sahipliği yapıyor. Genç sporcular, böylesine modern 
bir tesise sahip olmanın kariyer gelişimleri için önemli 
bir yer tuttuğunu belirtiyor.  

“ANTALYA’YA ALTIN KEMER GETİRECEĞİZ”
Yeni sezon hazırlıklarına Sedir Spor Kompleksi’nde 
start veren Büyükşehir Belediyesi güreşçilerinden 
661. Tarihi Kırkpınar Yağlı Güreşleri Başpehlivanı Mus-
tafa Taş, “Bu salonu bize tahsis eden Antalya Büyük-
şehir Belediye Başkanımız Muhittin Böcek’e teşekkür 
ediyorum. Antrenmanlarımız güzel gidiyor. Salonun 
imkanları güzel. Biz de üstümüze düşen görevi en 
iyi şekilde yapıp, bir kez daha Antalya’ya altın ke-
mer getirebilmek için mücadelemizi vereceğiz.” diye 
konuştu.

SEDİR SPOR 
KOMPLEKSİ
SPORUN MERKEZİ 
OLDU
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SPOR HABERLERİ ESKİŞEHİR

Eskişehir Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor Hizmet-
leri Dairesi Başkanlığı, 2024 yılında ulusal ve uluslararası 
şampiyonalar, yarışlar, şenlikler, turnuvalar, söyleşiler, kut-
lamalar başta olmak üzere birçok alanda gerçekleştirdiği 
örnek organizasyonlarla büyük bir başarıya imza attı.
Köklü bir spor kültürüne sahip olan Eskişehir, 2024 yılında 
Eskişehir Büyükşehir Belediyesi Gençlik ve Spor Hizmet-
leri Dairesi Başkanlığı’nın düzenlediği birbirinden özel 
etkinliklerle dolu dolu bir yılı daha geride bırakıyor.

AMATÖR SPOR KULÜPLERİNE DESTEK
Başta çocuklar ve gençler olmak üzere vatandaşların fizik-
sel gelişimlerine katkıda bulunmak ve boş vakitlerini spor 
yaparak değerlendirmelerini sağlamak amacıyla Eskişehir 
Büyükşehir Belediyesi tarafından açılan spor eğitimlerine 
Eskişehirliler büyük ilgi gösterdi.
Amatör spor kulüplerine Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi 
aracılığıyla destek olmaya devam eden Büyükşehir Bele-
diyesi, 176 amatör spor kulübüne toplam 4 milyon 745 bin 
TL nakdi yardım yaparken, 155 araç desteği de sağladı. 
Ayrıca 73 amatör spor kulübüne su desteği verildi. 
Büyükşehir Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi Başkanlığı 
tarafından, 2024 yılı içinde toplam 30 ulusal ve uluslararası 
etkinlik düzenleyerek, 10 bin kişinin katılımını sağladı. 2024 
yılı faaliyetleri kapsamında ETİ Lifalif 5. Uluslararası Eski-
şehir Yarı Maratonu ve Spor Festivali başta olmak üzere 
Ebeveyn ve Çocuk Oyunları Etkinliği 2, 8 Mart Dünya Ka-
dınlar Günü Spor ve Dans Etkinliği, Sporda Kadın Olmak 
Paneli, Köy Enstitüleri ve Spor Söyleşisi 3, 9. Çocuk Şen-
liği, Futbolda Alt Yapı Eğitiminde Antrenman ve Yaklaşım 
Modelleri Paneli, Futbolda Alt Yapı Eğitiminde Antrenman 
ve Yaklaşım Modellerinin Uygulaması, Engelsiz Kulaçlar 
Yüzme Yarışları, 19 Mayıs Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor 
Bayramı Şenliği, Gençlik Kupası Durgunsu Kano Yarışları, 
Yoga İle Kendini Keşfet, Su Sporları Şenliği-Dragon Bot 
Yarışları, Su Sporları Şenliği-8. Ulusal Masterler Yüzme 
Yarışları, Otomobil-Motosiklet ve Gençlik Festivali, Park 
Sporları Kapanış Töreni, Yaz Okulları Kapanış Töreni, 30 
Ağustos Zafer Bayramı Ulusal Veteranlar ve Minikler Spor 
Şenliği, Uçurtma Şenliği, Cumhuriyet Satranç Turnuvası ve 
Şenliği, Fair Play Annelerine Paneli ve Ödül Töreni, Aktif 
Yaşam Parkında Sabah Sporu, Engelsiz Kulaçlar Kent-
park'ta Buluşuyor etkinlikleri düzenlendi.  

SPORDA BAŞARININ 
ŞEHRİ ESKİŞEHİR 
OLDU 
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SPOR HABERLERİ KONYA

Konya Büyükşehir Belediyesi’nin üniversite
öğrencileri için hayata geçirdiği Genç Kültür Kart, 
öğrencilerin yoğun ders temposundan
uzaklaşmalarını sağlamak amacıyla Beyşehir’de-
ki Atabey Gençlik ve Eğitim Kampı’nda üniversiteli 
gençleri bir araya getirdi.
Konya Büyükşehir Belediyesi Genç Kültür Kart, üni-
versite öğrencilerinin sosyal hayatına katkıda bulun-
mak amacıyla çalışmalarını sürdürüyor.
Beyşehir’de bulunan Büyükşehir Belediyesi Atabey 
Gençlik ve Eğitim Kampı’nda düzenlenen kampta 
üniversiteli gençler doğa ile iç içe bir üç gün geçir-
di. Her sabah düzenlenen sabah sporu ile başlayan 
etkinliklerde öğrenciler Beyşehir Gölü'nün muhteşem 
manzarası eşliğinde yapılan yürüyüşlerle doğanın 
tadını çıkardı.
Matrak oyunu, hedef vurma, buz hokeyi, masa te-
nisi, futbol, basketbol ve voleybol gibi birçok sportif 
aktivitenin yer aldığı etkinlik programında öğrenciler 
hem stres attı hem de dostluk bağlarını güçlendirdi. 
Kampın son günü düzenlenen geleneksel kamp ateşi 
etkinliğinde ise unutulmaz anlar yaşandı. Öğrenciler 
ateş başında söyledikleri şarkılar ve oynadıkları
oyunlarla unutamayacakları anlar yaşadı.

ÜNİVERSİTE
ÖĞRENCİLERİ GENÇ 
KÜLTÜR KART’IN 
BEYŞEHİR’DEKİ 
KAMPINDA STRES 
ATTI
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SPOR HABERLERİ MERSİN

Mersin Büyükşehir Belediyesi tarafından 
‘Rekorlar Şehrinde Rekorlara Koşuyoruz’ 
sloganıyla bu yıl 6.’sı düzenlenen ‘Uluslararası 
Mersin Maratonu’ koşuldu. Türkiye toprakların-
da koşulan en hızlı maraton derecesi; 6. Ulus-
lararası Mersin Maratonu’nda gerçekleşti. 6. 
Uluslararası Mersin Maratonu’nun tamamlan-
masının ardından ise ödüller sahiplerini buldu. 
Maraton’da ilk 8 sporcuya toplam 70 bin Dolar 
ödül verilirken; tüm kategorilerdeki toplam 
ödül miktarı ise 3 milyon 600 bin TL oldu.

2 göğüs numarası ile Kenyalı Bethwell Kip-
kemboi maratonu; 2.08.13 ile tamamlayarak 
rekora imza atan isim oldu. Kenya’dan gelen 
Boaz Kipkemei 2.08.24 ile ikinci olurken, 
üçüncülüğü ise Türkiye’den katılan İlham 
Tanui Özbilen 2.08.36 ile elde etti. Kadınlar 
Kategorisi’nde Uganda’dan gelen Juliet 
Chekwel 2.29.18 ile birinci, Kenya’dan gelen 
Deborah Sang 2.30.29 ile ikinci, yine Ken-
ya’dan gelen Truphena Chepchirchir 2.31.06 
ile üçüncü oldu.
2 bin 36 Türk, 136 yabancı sporcu olmak üze-
re, toplam 2 bin 172 sporcunun mücadele etti-
ği 6. Uluslararası Mersin Maratonu’nda toplam 
30 ülkeden sporcular yer aldı. Özgecan Aslan 
Barış Meydanı’nda başlayan Maraton’un Ödül 
Töreni de yine aynı noktada yapıldı. Sporcu-
ların ödülleri; Mersin Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Olcak Tok, Mersin Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter Yardımcıları Serdal 
Gökayaz ile Ali Rıza Özdemir ve Büyükşehir 
Belediyesi bürokratları tarafından takdim edil-
di. Başkan Seçer’e çeşitli kulüpler tarafından 
verilecek plaketleri de Mersin Büyükşehir Be-
lediyesi Genel Sekreteri Olcay Tok teslim aldı.

Tok: “Başkanımız sözünü tutuyor, Mersin’i 
sporla da dünyaya tanıtıyor”
Mersin Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Olcay Tok, 6. Uluslararası Mersin 
Maratonu’nda her yıl daha iyi bir organizasyon 
gerçekleştirdiklerini söyleyerek, “Başkanımız 
seçildiği zaman bir söz vermiş; ‘Biz Mersin’i 
dünyaya sporla da tanıtacağız’ demişti.  Bu 
maraton da onlardan bir tanesi. Her sene 
gelişen maratonumuz, Dünya Atletizm Birliği 
tarafından ‘Elite Label’ kategorisine alındı. 

‘Her sene gelişiyor’ dedik çünkü daha önce 
300-350 sporcunun katıldığı 42K’ya bugün 
toplam 30 ülkeden 400 sporcu katıldı. Aynı 
zamanda 10K yarışına da toplam 1772 
sporcu katıldı. Ayrıca Sayın Başkanımız Vahap 
Seçer’in de katılmış olduğu Halk Koşusu kate-
gorisi de var” dedi. Büyükşehir Belediyesi’nin 
spor alanında gerçekleştirdiği diğer uluslara-
rası organizasyonları da tek tek sıralayan Tok, 
bu tür organizasyonların süreceğini ifade etti.

“Türkiye’de koşulan en iyi derece bu maraton-
da yapıldı”
6. Uluslararası Mersin Maratonu’nda elde 
edilen rekoru da paylaşan Tok, “Bu sene Mer-
sin Büyükşehir Belediyesi ‘Rekorlar Şehrinde 
Rekorlara Koşuyoruz’ sloganı ile yola çıktı. 
Sporcularımız da Türkiye’de koşulan en iyi 
dereceyi yaptılar. Kendilerini tebrik ediyorum” 
dedi.

Katılımcılardan ‘Uluslararası Mersin Marato-
nu’na tam not!
Avrupa Halter Şampiyonası’nda 45 kg silk-
mede 92 kilo kaldırarak Avrupa rekoru kıran 
Milli Halterci Gamze Altun da maratonla ilgili 
düşüncelerini aktararak, “Organizasyon çok 
güzel olmuştu, Büyükşehir Belediyemize 
teşekkür ederiz. İnsanların spora yönelmeleri 
amacıyla böyle aktivitelere katılmaları çok 
güzel” dedi.

Halter A Milli Takım Antrenörü İsa Makal ise, 
Mersin Büyükşehir Belediye Başkanı Vahap 
Seçer’in spora ve sporculara büyük önem 
verdiğinden söz ederek, “6. Uluslararası 
Mersin Maratonu çok güzel bir aktivite. Halkın 
katılımı çok güzel, çok büyük bir katılım var. 
Bu da bizim için mutluluk ve gurur verici bir 
durum. Spora gönül veren insanların sporu 
bu şekilde desteklemesi bizim de şevkimizi 
artırıyor” dedi.

Erkekler Kategorisinde; Kenya’dan gelen 
Bethwell Kipkemboi 2.08.13 ile birinciliği ve 
rekoru elde ederken, Kenya’dan gelen Boaz 
Kipkemei 2.08.24 ile ikinci oldu. Üçüncülüğü 
ise Türkiye’den katılan İlham Tanui Özbilen 
2.08.36 ile elde etti. Kadınlar Kategorisi’nde 
Uganda’dan gelen Juliet Chekwel 2.29.18 
ile birinci, Kenya’dan gelen Deborah Sang 
2.30.29 ile ikinci, yine Kenya’dan gelen Trup-
hena Chepchirchir 2.31.06 ile üçüncü oldu.

Türkiye topraklarında koşulan en hızlı maraton 
derecesi; 6. Uluslararası Mersin Maratonu’n-
da gerçekleşti. 2 göğüs numarası ile Kenyalı 
Bethwell Kipkemboi maratonu; 2.08.13 ile 
tamamlayarak bu rekora imza atan isim oldu.  
Uluslararası Mersin Maratonu parkuru; ilk 4’e 
girenlerin elde ettiği süre dereceleri ile daha 
önce birinciliği elinde bulunduran Maraton 
İzmir’i geçmiş oldu.

10K Erkekler Kategorisi’nde Türkiye’den Ersin 
Tekal 29.54 ile birinci, Mert Selek 30.34 ile 
ikinci, Halil Sade ise 30.50 ile üçüncü oldu. 
Kadınlar Kategorisi’nde ise Dilek Öztürk 33.37 
ile birinciliği, Elena Tolstykh 35.48 ile ikinciliği, 
Fatma Arık ise 36.47 ile üçüncülüğü elde etti.

30 ülkeden sporcular Akdeniz’in mavi suları 
eşliğinde koştu

Maraton’da Türkiye ile beraber; Afganistan, 
Azerbaycan, Bahreyn, Belarus, Bulgaristan, 
Çin, Etiyopya, Finlandiya, Gürcistan, Japonya, 
Kenya, Litvanya, Moldova, Hollanda, Roman-
ya, Rusya, Sudan, Uganda, Ukrayna, Kıbrıs, 
Endonezya, Kazakistan, Kırgızistan, Umman, 
İspanya, Tacikistan, Togo, Türkmenistan, ABD 
olmak üzere toplam 30 ülkeden sporcu 6. 
Uluslararası Mersin Maratonu’nda yer aldı.

6. ULUSLARARASI
MERSİN
MARATONU'NDA
ÖDÜLLER
SAHİPLERİNİ BULDU








